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Klasa: 021-04/13-01/40 
Urbroj: 2140/01-01-13-3 
 

Z A P I S N I K 
 sa 3. sjednice Županijske skupštine Krapinsko-zagorske županije, održane dana  21. 

listopada 2013. s početkom u  16,00 sati. 
 Sjednica je održana u maloj dvorani Pučkog otvorenog učilišta u Krapini, Šetalište 
hrvatskog narodnog preporoda 13. 

 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  otvorila je sjednicu, pozdravila 
prisutne članove Županijske skupštine i goste i budući da, temeljem izvršene prozivke, istoj 
prisustvuje dovoljan broj članova (od ukupno 41 sjednici prisustvuje 35 članova Županijske 
skupštine) konstatirala je da se sjednica može održati i da Skupština može pravovaljano 
odlučivati.                                                                                                    
 Prisutni:  

Članovi Županijske skupštine:  
 Anica Hlaban, Vlasta Hubicki, Klementina Čavužić, Josip Kovačić, Tajana Broz, Dragica 
Ferek-Jambrek, Žarko Broz, Ana Gregurović, Stjepan Horvat, Tihomir Vrančić, Mario Škrnjug, 
Juraj Matkun, Goran Grobotek, Leonard Fulir, Tanja Tukač, Branko Čičko, Zdenka Grilec, 
Željko Zozoli, Milan Brezinščak, Natalija Lukec, Tomislav Končevski, Bojan Ceboci, Tea 
Vdović, Žarko Tušek, Miroslav Kopjar, Damir Belošević, Mirko Krznar, Miljenko Jerneić, 
Branko Varjačić, Mladen Popović, Milan Kralj, Nina Gradiški Zrinski, Zdravko Tušek, Zoran 
Gregurović i Alojz Horvat.  
           Odsutni članovi Županijske skupštine: Damir Hršak, Stanko Belina, Mišo Grilec, 
Stjepan Ranogajec, Damir Hubak i Stanko Majdak.  

Ostali prisutni: 
Željko Kolar - župan, Anđelko Ferek-Jambrek - zamjenik župana, Jasna Petek - zamjenica 

župana, Dubravka Sinković - pročelnica Upravnog odjela za poslove župana i Županijske 
skupštine, Nikola Gospočić - zamjenik pročelnice Upravnog odjela za  opće i zajedničke poslove,  
Tomislav Šimunić - v. d. pročelnika Upravnog odjela  za promet i komunalnu infrastrukturu, 
Stjepan Bručić - pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, gradnju i zaštitu okoliša,   
Ivan Lamot - pročelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, šport i tehničku kulturu, 
Ljiljana Malogorski - v. d. pročelnika Upravnog odjela za zdravstvo, socijalnu skrb udruge i 
mlade, Ivanka Znika - v. d. pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo i financije, Luka Čuljak- 
pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu,  Helena Matuša - zamjenica direktorice Zagorske 
razvojne agencije d.o.o., Dijana Klasić - ravnateljica Javne ustanove za upravljanje zaštićenim 
prirodnim vrijednostima na području Krapinsko-zagorske županije, Snježana Žigman - 
ravnateljica Zavoda za prostorno uređenje Krapinsko-zagorske županije, Sandra Mičin - 
direktorica Krapinsko-zagorskog aerodroma d.o.o., Željko Vincelj - ravnatelj Županijske uprave 
za ceste Krapinsko-zagorske županije, Martina Jus - predsjednica Odbora za financije i proračun, 
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Željko Tomek - direktor Zagorskog vodovoda d.o.o. Zabok, Vesna Ivana Mihelić, zaposlenica 
Zagorskog vodovoda d.o.o., Sanja Škrinjar - direktorica Turističke zajednice Krapinsko-zagorske 
županije, Elizabeta Škvorčec – zamjenica predsjednika Županijskog savjeta mladih, Jurica Krleža 
– član Uprave Hrvatkih cesta d.o.o.,  Ana Pavić, Ivana Šalković,, Zoran Gumbas, Almica Horvat, 
Grozdana Pavić i Anamarija Valjak - službenici Krapinsko-zagorske županije i predstavnici 
medija.     

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  predložila je dopunu Prijedloga 
dnevnog reda uvrštavanjem u dnevni red točke: Informacija - pregled ulaganja u cestovnu 
infrastrukturu na području Krapinsko-zagorske županije Hrvatskih cesta d.o.o., koju Informaciju 
će prezentirati Jurica Krleža, član Uprave Hrvatskih cesta d.o.o. Obrazložila je da je,  u skladu s 
člankom 85. st. 4. Poslovnika Županijske skupštine Krapinsko-zagorske županije, Odbor za 
promet i veze kao ovlašteni predlagatelj, nakon sazivanja sjednice, dana 17. listopada 2013. 
godine, na zajedničkoj sjednici s Odborom za sigurnost u prometu, predložio da se dnevni red 3. 
sjednice dopuni s navedenom točkom, te otvorila raspravu. Obzirom da se nije bilo rasprave,  
dala je na glasovanje dopunu prijedloga dnevnoga reda s točkom: Informacija - pregled ulaganja 
u cestovnu infrastrukturu na području Krapinsko-zagorske županije Hrvatskih cesta d.o.o.. 

Županijska skupština je jednoglasno (35 glasova „ZA“) usvojila Prijedlog za dopunu 
dnevnog reda. 

Potom je predložila izmjenu redoslijeda točki dnevnog reda na način da  „Informacija - 
pregled ulaganja u cestovnu infrastrukturu na području Krapinsko-zagorske županije Hrvatskih 
cesta d.o.o..“ bude točka 2. dnevnog reda a točke od 2. do 16. da postanu točke 3. do 17. 
Prijedloga dnevnog reda. 

Županijska skupština je jednoglasno (35 glasova „ZA“) usvojila izmjenu redoslijeda točki 
prijedloga dnevnog reda. 

Nadalje, upitala je članove Županijske skupštine da li netko ima neki prijedlog za izmjenu 
ili dopunu dnevnog reda, te  otvorila raspravu o prijedlogu dnevnog reda.  

Budući da nije bilo prijedloga niti rasprave o prijedlogu dnevnoga reda predsjednica 
Županijske skupštine Vlasta Hubicki dala je na glasovanje Prijedlog dnevnog reda u cjelini. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno (35 glasova „ZA“)  usvojila slijedeći 
 

DNEVNI RED 
1) Verifikacija Skraćenog zapisnika s 2. sjednice Županijske skupštine Krapinsko-zagorske 

županije održane 22. srpnja 2013. godine,  
2) Informacija - pregled ulaganja u cestovnu infrastrukturu na području Krapinsko-zagorske 

županije Hrvatskih cesta d.o.o., 
3) Izvješće o obavljenoj financijskoj reviziji Krapinsko-zagorske županije za 2012. godinu, 
4) Polugodišnje izvješće o radu župana Krapinsko – zagorske županije za razdoblje siječanj – 

lipanj 2013. godine, 
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5) Prijedlog polugodišnjeg  izvještaja o izvršenju Proračuna Krapinsko-zagorske županije za 
prvo polugodište 2013. godine,  

6) Prijedlog odluke o davanju suglasnosti na Polugodišnji izvještaj o izvršenju Financijskog 
plana Županijske uprave za ceste Krapinsko-zagorske županije za 2013. godinu,  

7) Prijedlog odluke o davanju suglasnosti na Prijedlog I. izmjena i dopuna Financijskog plana 
Županijske uprave za ceste Krapinsko-zagorske županije za 2013. godinu, 

8) Izvještaj o provedbi Strategije razvoja Krapinsko-zagorske županije - ŽRS za razdoblje 
2011.-2013. za 2012. godinu, 

9) Prijedlog odluke o produljenju trajanja Strategije razvoja Krapinsko-zagorske županije, 
10) Prijedlog odluke o ustrojstvu upravnih tijela Krapinsko-zagorske županije, 
11) Prijedlog odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u upravnim 

tijelima Krapinsko-zagorske županije, 
12) Prijedlog odluke o odvodnji otpadnih voda u okviru sustava odvodnje Zabok, 
13) Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o osnivanju Javne ustanove za upravljanje zaštićenim 

prirodnim vrijednostima na području Krapinsko-zagorske županije,    
14) Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Savjeta za socijalnu skrb Krapinsko-zagorske 

županije, 
15) Izvješće o utrošku proračunske zalihe za razdoblje siječanj – rujan 2013. godine, 
16) Obavijest o imenovanju i razrješenju predstavnika Krapinsko-zagorske županije u Upravna 

vijeća javnih ustanova kojih je Županija osnivač, 
17) Pitanja i prijedlozi. 
  

TOČKA 1. 
Verifikacija Skra ćenog zapisnika s 2. sjednice Županijske skupštine Krapinsko-zagorske 
županije održane 22. srpnja 2013. godine  
 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine u materijalima primili Skraćeni zapisnik sa 2. sjednice Županijske skupštine 
Krapinsko-zagorske županije održane 22. srpnja 2013. godine, te je upitala ima li netko 
primjedbe na isti. 

Budući nije bilo primjedbi na Skraćeni zapisnik, Županijska skupština je jednoglasno (35 
glasova „ZA“) donijela 

ZAKLJU ČAK 
kojim se usvaja Skraćeni zapisnik s 2. sjednice Županijske skupštine Krapinsko-

zagorske županije održane dana 22. srpnja 2013. godine, u tekstu koji se prilaže zapisniku i 
čini njegov sastavni dio. 
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TOČKA 2. 
Informacija - pregled ulaganja u cestovnu infrastrukturu na podru čju Krapinsko-zagorske 
županije Hrvatskih cesta d.o.o., 
 
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  pozvala je Juricu Krleža, člana 
Uprave Hrvatskih cesta d.o.o. da prezentira Informaciju. 
 Jurica Krleža zahvaljuje što je dobio priliku prezentirati pregled ulaganja u cestovnu 
infrastrukturu u Županiji. Pregled ulaganja obrazložio je putem power point prezentacije  koja se 
prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio, te istaknuo slijedeće: pregled ulaganja daje se za 
razdoblje od 2001. do 2011. godine, te  od 2012. - 2016. godine, a odnosi se na investicije  
odnosno izgradnju kapitalnih objekata. U razdoblju od 2001. do 2011. u cestovnu infrastrukturu 
uloženo je 170. mln. kuna, a od 2012. do 2016. uložiti će se  928 mln. kuna, odnosno ukupno 
1,098 milijardi. Potom je dao pregled projekata u državne ceste na području Krapinsko-zagorske 
županije. Izgradnja brze ceste Popovec - Marija Bistrica. podijeljena je na dvije dionice: Čvor 
Mokrice – Čvor Bračak i Čvor Bračak – Čvor Zlatar Bistrica. Dionica od Čvora Bračak do Čvora 
Mokrice podijeljena je u tri faze. I faza - Čvor Mokrice je završena, II faza - Čvor Bračak je  u 
izradi, završetak se očekuje u prosincu 2014. godine, a u tijeku je i natječajna dokumentacija za 
spojni dio između Čvora Bračak i Čvora Mokrice. Druga dionica  od Čvora Bračak do Čvora 
Zlatar Bistrica također je podijeljena u III faze. Prva faza je izgradnja Čvora Bedekovčina, druga 
faza je spojna cesta od Čvora Bedekovčina do Čvora Bračak i treća faza od Čvora Bedekovčina  
do Čvora Zlatar Bistrica. Za Čvor  Bedekovčina pokrenut je postupak otkupa odnosno izvlaštenja 
zemljišta, te bi do kraja godine trebali biti stvoreni uvjeti da se raspiše javni natječaj, od Čvora 
Bračak do Čvora Bedekovčina u tijeku je ovjera parcelacijskog elaborata, do kraja godine trebalo 
bi biti spremno za raspisivanje javnog natječaja,  od Čvora Bedekovčina do Čvora Zlatar Bistrica 
došlo je do izmjene tehničke dokumentacije, početkom slijedeće godine trebala bi biti ishođena 
građevinska dozvola i početak otkupa zemljišta. Vezano uz paralelnu cestu Zabok –Krapina, u I 
fazi, od Čvora Zabok do Čvora Sveti Križ Začretje objavljen je javni natječaj, a bilo je problema 
sa tehničkom dokumentacijom budući je došlo do preklapanja koridora ceste s koridorom 
dalekovoda. Križanje D1 i županijske ceste uz Čvor Krapina  je izvedeno, predan je zahtjev za 
tehnički pregled, te bi dionica ovih dana trebala biti puštena u promet. Vezano uz rekonstrukciju  
D1 od D205 do Ž2195 (Industrijska zona Zabok), do slijedeće godine trebala bi biti ishođena 
lokacijska i građevinska dozvola. Obilaznica Razvor D205 u Kumrovcu projekt je koji postoji još 
od davnih vremena. Dolaskom nove uprave i u dogovoru s načelnikom Općine Kumrovec, 
ponovno se krenulo s projektiranjem. Spojna cesta D1-D74,  poznatija kao obilaznica Đurmanca, 
vezana je uz prekategorizacija županijske ceste Žutnica-Jesenje-Šaša-Varaždinska županija u 
državnu cestu, te su krajem prošle godine ovaj projekt preuzele Hrvatske ceste,  u tijeku je 
projektiranje, te bi se za godinu i pol  krenulo u izvedbu. Vezano uz ulaganja u programe 
Betterment, sufinanciran od Europske komisije,  i izvanredno održavanje u razdoblju 2001. – 
2013. godine, u ova dva programa ulaganje je iznosilo: oko 133 mln kuna u razdoblju od 2001.-
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2011.,  oko 34 mln kuna u 2012. i oko 95 mln kuna u 2013. godini. Ukupna vrijednost javne 
nabave u postupku i pripremi u 2013. godini iznosi 356,8 mln kuna, a odnosi se na:  studije i 
projektnu dokumentaciju kapitalnih projekata (utrošeno je 2,5 mln kuna), građenje kapitalnih 
objekata (utrošeno je 254,5 mln kuna), izvanredno održavanje (utrošeno je 63,3 mln kuna)  i 
Program Bettermenta (utrošeno je 36,4 mln kuna). Među značajnijim projektima koji su završeni 
tijekom 2012. i 2013. godine su:  I faza brze ceste  Popovec-Marija Bistrica-Zlatar Bistrica-
Zabok-Andraševac (Bračak)-Mokrice od km 3+940 do km 5+177,61  i Rotor u Krapini. Za 
navedene projekte ishođena je i građevinska dozvola. Projekti izvanrednog održavanja su 
Gubaševo-Mokrice, sanacija tri velika tunela (Đurmanec,  Mali Stog i Veliki Stog), te u 2012. još 
i izvanredno održavanje u Općini Budinščina, most peko Krapine u Zaboku i most preko Sutle. 
Hrvatske ceste ponosne su i na pilot projekt postavljanja pokazivača brzine na državnim cestama 
na području Krapinsko-zagorske županije. Krapinsko-zagorska županija je prva županija koja je 
ušla u taj projekt i koja ga je uspješno i ostvarila. Od projekata koji su još u tijeku su: izgradnja 
brze ceste Popovec-M. Bistrica-Zlatar Bistrica-Zabok,  Andraševac (Bračak)-Mokrice od km 
0+000 do km 0+770, Čvor Andraševac (planirani rok završetka prosinac 2014. godine), 
izvanredno održavanje  D205 Razvor-Risvica i D35 Šemnica -Sveti Križ Začretje. Za ova dva 
projekta ugovoreni rok završetka je studeni 2013. godine. Od projekata Betterment ističe D205-
Čvor Zaprešić koji je završen i pušten u promet, Marija Bistrica-Kašina koji je trebao biti završen 
u srpnju ove godine, međutim zbog otežavajućih okolnosti planira se završetak za  lipanj 
2014.godine, Risvica-Dubrovčan za koju je ugovorni rok završetka lipanj 2014. godine, te cesta 
Valentinovo-Krapina za koju je ugovor pred potpisivanjem Izvođač radova biti će Viadukt, a 
vrijednost radova je oko 30 mln kuna. Kada se govori o značajnijim projektima u pripremi, u 
tijeku je postupak javne nabave za: brzu cestu Popovec-M. Bistrica-Zlatar Bistrica-Zabok, sa 
spojem na Breznički Hum, dionica Andraševe-Mokrice  D307, poddionica od km 0+770 do km 
3+940, Zabok – Krapina (I. faza Zabok-Sveti Križ Začretje),  Mokrice-Donja Stubica, Donja 
Stubica-Marija Bistrica, Hum na Sutli-Pregrada, Lug Zabočki-Zlatar Bistrica, Zlatar Bistrica-
Galovec, Dubrovčan-Gubaševo, Gornje Jesenje-Kamenolom Gorjak, uređenje kružnog raskrižja 
na državnoj cesti D507 u Pregradi na ulazu u industrijsku zonu, Valentinovo-Krapina. i izvedba 
kružnog raskrižja u Đurmancu na spoju na državnu cestu D1. Sve zajedno to  je oko 105 km cesta 
za koje se nastoji izraditi projektna dokumentacija. Vezano uz natječajnu dokumentacija u 
pripremi, održano je nekoliko sastanaka s predstavnicima lokalne samouprave te će također biti 
raspisani natječaji početkom slijedeće godine, kako bi se u proljeće započelo s radovima za: 
spojnu cestu D1 i D74 Đurmanec,  priključak carinske zone u Krapini, izvanredno održavanje 
ceste kroz Konjščinu, sanaciju oborinske odvodnje i izgradnju nogostupa, izvanredno održavanje 
ceste od Žutnice do Kamenoloma Gorjak, obnovu dionice D207 kroz Hum na Sutli, sanaciju 
potpornog zida na državnoj cesti D206  u Krapini (Bregovita ulica) i sanaciju klizišta Zagorska 
Sela. Za Sutlansku cestu, natječaj za izradu natječajne dokumentacije (tender) za izradu projekta 
rekonstrukcije bit će raspisan za tri mjeseca. Izlaganje je završio kartografskim prikazom 
završenih i planiranih projekata. Napominje da govori o planovima. Naime, Program donosi 
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Vlada na prijedlog Hrvatskih cesta. Prijedlog Hrvatskih cesta  biti će takav kao što ga je 
prezentirao te sa nada da će ga Vlada prihvatiti, kako bi u narednu godinu ili dvije imali 
natječajnu dokumentaciju za realiziranje projekata.  

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  otvorila je raspravu. 
Žarko Tušek upućuje kritiku na to što materijal nije dostavljen članovima Županijske 

skupštine. Moli da se ubuduće tako važni materijali  dostave članovima Županijske skupštine 
unaprijed, kako bi se mogli pripremiti za diskusiju. Traži obrazloženje zašto je pregled dan u 
vremenskim intervalima 2001. - 2011. i 2012. - 2016.. Iz takvog prikaza proizlazi da je u 
intervalu od 2001. do 2011. Zagorje bilo u sivilu, a od 2011. godine dolazi do  preporoda u kojem 
će se obnoviti Zagorje i ispraviti sve nepravde koje su prema Zagorju do tada napravljene. 
Upozorava da su od 2001. do 2011. na županijskom nivou na vlasti bili isti  kao i da su se, dok je 
na državnom nivou bio na vlasti HDZ-e,  značajna sredstva usmjeravala i ulagala u Županiju: oko 
250 milijuna kuna investiralo se u zagorske vodovode, oko 100 mil. kuna u niz sakralnih i 
kulturnih objekata (Muzeji Hrvatskog Zagorja), ulagano je i u škole i obrazovanje. Daje 
primjedbu da u izlaganju Jurice Krleža rokovi nisu jasno definirani, tj. ne zna se da li će i kada 
planirano biti i realizirano. Naglašava da Klub članova HDZ-a podržava svaku investiciju u 
Krapinsko-zagorsku županiji, ali da istodobno nije dobro stvarati sliku da se u Zagorju nije radilo 
ništa od 2001. do 2011. godine, odnosno da se nije ništa ostvarilo, te da dolaskom nove državne 
vlasti dolazi do preporoda. U budućnosti očekuje od župana da na Županijskoj skupštini iznese  
strategiju kako preporoditi Zagorje u onim dijelovima koji imaju svu infrastrukturu, te kako u 
Zagorje dovesti investitore. Nada se da će prezentirani projekti biti uspješno realizirani u tekućem 
mandatu. 

Milan Kralj pita  Juricu Krleža da li kao član Uprave Hrvatskih cesta smatra da Hrvatske 
ceste ispravno postupaju kada kao najpovoljniju ponudu izabiru najjeftiniju ponudu? Nadalje pita 
da li je objektivno za očekivati da će se Hrvatske ceste uključiti  u Program održavanja 
Županijske uprave za ceste Krapinsko-zagorske županije u 2014. godini,   koja uslijed izdataka za 
sanaciju mnogobrojnih klizišta nema financijskih sredstava, te pita što je sa sanacijom županijske 
ceste 2195 Veliko Trgovišće - Gubaševo koja je tijekom 2012. i 2013. godine devastirana uslijed  
preusmjeravanjem prometa na istu  radi rekonstrukcije ceste D1 (Zagorske magistrale). 

Milan Popović iznosi da je pozorno slušao izlaganje Jurice Krleža, te ga zanima zašto se 
govori samo o planovima,  pita što je s realizacijom. Navodi da se  izgradnja paralelne ceste  
Zabok-Krapina spominje već 15 godina, te da je opće poznato da je  jedan trak Zagorske 
magistrale „ukraden“ radi izgradnje Auto ceste Zagreb-Macelj. Ističe da mu nije važno tko je u 
kojoj stranci već da je važno da se  svi trebaju boriti za jedno - za boljitak Zagorja. 

Josip Kovačić izražava zadovoljstvo izlaganjem Jurice Krleže.  Interesira ga brza cesta 
Popovec-Marija Bistrica. Napominje da je ta cesta stanovnicima Marije Bistrice jako bitna radi 
nacionalnog svetišta, te pita da li će se od Zlatar Bistrice prije krenuti s radovima prema 
Brezničkom Humu ili prema Mariji Bistrici i Popovcu. Interesira ga gdje će biti priključak Marije 
Bistrice na brzu cestu, budući da se spominju različiti prijedlozi, te da li će to biti ostvareno do 
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kraja 2016. godine. Pita i za završetak dijela Bettermenta Marija Bistrica-Laz-Kašina koji je 
trebao biti gotov do polovice ove godine, a produžio se do polovice iduće godine, naročito za dio 
ceste koji je jako loš (oko 2 km od Marije Bistrice) na kojem dijelu je asfalt skinut prije 2 
mjeseca, te pita zbog čega se to ne može sanirati, ako ne i asfaltirati, te da li se stalo s radovima 
zbog toga što kooperanti ( iz Međimurja) navodno nisu plaćeni.   

Zoran Gregurović upitao je kakvi su terminski planovi za II fazu paralelne ceste Zabok-
Krapina. 

Miroslav Kopjar iznosi da je istočni dio Krapinsko-zagorske županije katastrofičan, te iz 
iznesene prezentacije ne vidi nikakvu svijetlu točku za istočni dio Županije. Kao bivši 
gradonačelnik Grada Zlatara dvije godine dovršavao je poslove koje je započeo njegov 
prethodnik, te se tek na kraju mandata mogao pohvaliti s nečim novim. Pita što se događa s 
cestom D29 koja je imala dvije dionice i dvije lokacijske dozvole: Marija Bistrica-Zlatar Bistrica-
Zlatar-Mače i Mače-Golubovec. Sada ima informaciju da postoji ukupno 11 lokacijskih dozvola, 
s time da ne vidi ovu cestu  „na popisu želja“.   

Željko Zozoli iznosi da mu je drago što je Plan Hrvatskih cesta opširan, te što će doći do 
njegove realizacije. Zanima ga isto što i gospodina Kovačića te pita što je s odvojkom od Zlatar 
Bistrice-Konjščine prema Brezničkom Humu koji se ovdje ne spominje.  

Tomislav Končevski iznosi da sluša različita politička prepucavanja u raspravi, no 
činjenica je da se nikada u Zagorju nije toliko gradilo. Također je u današnjoj raspravi  izrečeno 
da se planovi rade a da se ne vidi njihova realizacija, no činjenica je da je cesta D1 otvorena bez 
rezanja vrpce, bez svečanog otvaranja, a cesta prema Klanjcu je pred završetkom. 

Zdravko Tušek predlaže Jurici Krleža da članovima Županijske skupštine dostavi popis 
projekata, izvore financiranja, te rokove izvršenja. 

Vlasta Hubicki iznosi da je od 2001. do 2007. godine obnašala dužnost županice 
Krapinsko-zagorske županije, te napominje kako je bila sretna 2004. godine kada su u Plan 
izgradnje uspjeli uvrstiti „brzu cestu“, te je u Pojačano održavanje ušla cesta Marija Bistrica-Laz-
Kašina sa spojem na Breznički Hum, zatim je 2006. godine otvorena autocesta, te je potom 2006. 
ili 2007. godine u Ministarstvu prometa potpisan   ugovor za spojnu cestu Zabok- Krapina. Iznosi 
kako je veoma zadovoljna što se u Krapinsko-zagorskoj županiji radi i gradi, te je zamolila  
Juricu Krleža da Hrvatske ceste prilikom predlaganja programa odnosno planiranja uvaže 
činjenicu da su unutar Krapinsko-zagorske županije sve ceste jednako važne. 

Miljenko Jernei ć pita kada će se izgraditi puni profil autoceste od Krapine do granice,  
jer je ta cesta vrlo važna. 

Jurica Krleža na pitanje Žarka Tušeka o vremenskim intervalima odgovara da nije bila 
intencija niti namjera raditi političke programe, već su vremenska razdoblja vezana uz 
četverogodišnje Programe građenja i održavanja cesta Vlade RH-a (2001. do 2004. godina, 2005. 
do 2008. godina,  2009. do 2012. godine). 2012. godinu povezao je s razdobljem od 2013. do 
2016. godine, obzirom da je od te godine član Uprave Hrvatskih cesta. Ako članovi Županijske 
skupštine smatraju da je to politički, može se prebaciti jedna godina unatrag, tako da se razdoblja 
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poklapaju s četverogodišnjim programima. Što se tiče pitanja oko jasnih rokova, unutar 
četverogodišnjeg programa Vlade, Hrvatske ceste donose godišnje planove. Trenutno može 
govoriti o projektima koji su u tijeku i koji imaju jasne rokove. Sve ostalo je predmet godišnjeg 
plana, koji pak planovi podliježu četverogodišnjem programu. Budući je izrada Programa u tijeku 
ne može govoriti o jasnim rokovima, pa isti nisu mogli  biti niti prikazani. Što se tiče 
kooperanata, Hrvatske ceste kao javni naručitelj po Zakonu o javnoj nabavi ugovaraju radove, 
osim Programa Bettermenta koji su predmet međunarodnog postupka javne nabave. Putem javne 
nabave odnosno prema Zakonu o javnoj nabavi izvoditelji nominiraju podizvođače, te Hrvatske 
ceste niti smiju niti mogu ulaziti u njihov poslovni odnos. Kao predstavnik Hrvatskih cesta ne 
može komentirati  Zakon o javnoj nabavi, osim da Hrvatske ceste primjenjuju i poštuju Zakon. 
Što se tiče Programa održavanja županijskih uprava za ceste, Hrvatske ceste predlažu godišnji 
program raspodjele sredstava županijskim upravama za ceste u jednom dijelu dok se u drugom 
dijelu sredstava raspoređuju prema kriterijima iz Pravilnika. Postoji nekoliko kriterija od kojih je 
jedan ujednačavanje odnosno dostizanje standarda redovnog održavanja te se  onim županijskim 
upravama za ceste koje imaju ispod prosjeka broj vozila raspoređuju sredstva za ujednačavanje 
redovnog održavanja u paušalom iznosu, dok se svim županijskim upravama, ovisno o ostalim 
kriterijima (broj vozila, prihodi i dr.) dodjeljuju sredstva za izvanredno održavanje, građenje i 
rekonstrukciju cesta. Na pitanje vezano uz sanaciju ceste Veliko Trgovišće-Gubaševa odgovara 
da su Hrvatske ceste svjesni da je državna cesta bila zatvorena i da zamjenska cesta neće moći 
podnijeti promet od preko 10.000 vozila. Prošle godine održan je sastanak s predstavnicima 
Krapinsko-zagorske i Zagrebačke županije na kojem je postignut dogovor da se po završetku 
radova napravi vizualni pregled, a isti se napravio i prije početka radova, te ukoliko se utvrdi da 
su ceste rapidno oštećene, Hrvatske ceste će ih obnoviti o svojem trošku. Na pitanje Milana 
Popovića vezano za realizaciju planova odgovara da su Hrvatske ceste operativno tijelo 
Ministarstva pomorstva, prometa i infrastrukture,  da planove donosi Vlada a oni su ih dužni 
realizirati. Što se tiče rokova, problem je što neki projekti nisu bili usuglašeni s lokalnom 
samoupravom, te se tek po izradi tehničke dokumentacije komunicira s lokalnom samoupravom i 
vlasnicima komunalne infrastrukture (voda, plin, struja, telekomunikacije i dr.).  Na pitanje 
Zorana Gregurovića ne može dati odgovor te ga upućuje da, sukladno odredbama  Zakon o pravu 
na pristup informacijama, Tehničkoj službi Hrvatskih cesta uputi zahtjev vezano za predmetnu  
dionicu spojne ceste Zabok-Krapina. Napominje da se radi o zahtjevnom projektu, da su 
projektanti na potezu od Svetog Križa Začretje do Krapine  trasu ceste predvidjeli u koridoru 
autoceste Zagreb-Macelj, te je u tijeku izrada novog projekta radi kojeg će biti potrebno mijenjati  
i prostorne planove. U odgovoru na pitanje gospodina Kopjara iznosi da nije bilo 11 nego 16 
lokacijskih dozvola. Za prvi dio od Marije Bistrice preko Zlatara do Mača lokacijska dozvola je 
bila ishođena, a kada se došlo do građevinske sve ja „palo u vodu“ zbog neusklađenosti 
parcelacijskog elaborata, odnosno neusklađenosti katastra, te je projektant dobio nalog da  
revidira projekt. Osobno je mišljenja da je projekt  megalomanski (s jedne i druge strane kolnika 
predviđene su pješačke i biciklističke staze a čini se da koridor ceste neće biti dovoljan za sve 
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predviđeno). Na pitanje gospodina Kovačića vezano za gradilište oko Marije Bistrice odgovara 
da su, koliko zna, svi podizvođači koji su nominirani na tom gradilištu i plaćeni. Do 15.11. ove 
godine dužnost je izvođača da završe radove. Ističe da je brza cesta Popovec-Kašina-Marija 
Bistrica  trebala koštati oko 1,2 mlrd. kuna, te je to bio preskupi projekt. Najpovoljnija trasa je 
zapadna varijanta koja podrazumijeva dva tunela, te se  projekt revidirao a od strane Hrvatskih 
cesta biti će  predložena nova trasa čime bi se, prema sadašnjim projekcijama idejnog rješenja 
uštedjelo 600-700 mil. kuna. Izmjena trase bila bi samo kod spoja Kašine i spoja Marija Bistrica. 
Marija Bistrica ne gubi spoj, već se spoj pomiče nekoliko stotina metara dalje. Drugi dio prema 
Brezničkom Humu tzv. zagorski ipsilon je sastavni dio Projekta integriranog prijevoza 
Krapinsko-zagorke županije, Grada Zagreba i Zagrebačke županije. Cijeli Projekt financirati će 
se iz EU fondova. Za dio prema Kašini odnosno Popovec-Kašina izrađuje se idejni projekt, te se 
za slijedeću sjednicu Županijske skupštine može pripremiti odgovor koji su daljnji rokovi, budući  
je sve još u fazi projektiranja. Na pitanje gospodina Jerneića ne može odgovoriti jer je to u 
nadležnosti Autoceste Zagreb-Macelj.  Napominje da je za Krapinsko-zagorsku županiju, u 
okviru projekta Cikloturizam, predviđeno da se za sve dionice predvidi  izgradnja biciklističkih 
staza.  Završava sa konstatacijom da se ne radi o „lijepim željama“ već da su to planovi, da nije 
želio politizirati već  jasno reći što treba Zagorju. Navodi da,  nakon što Vlada usvoji Program,  
isti se može  dostaviti članovima Županijske skupštine. 

Župan Željko Kolar  iznosi da se, slušajući izlaganje Milana Kralja, člana Odbora za 
promet i veze, te slušajući raspravu  koja se vodi već jedan sat i 15 minuta povodom točke 
dnevnoga reda inicirane od strane Odbora za promet i veze,  upitao zašto je na sjednicu pozvao 
člana Uprave Hrvatskih cesta Juricu Krleža?  Napominje da ono što se gradi ljudi vide, te ih o 
tome ne treba obavještavati, a o planovima treba govoriti kako bi članovi Županijske skupštine 
dobili informaciju o stanju cestovne infrastrukture. Tema se nije htjela ispolitizirati,  da se je to 
htjelo, sazvala bi se press konferencija. Mišljenja je da je rasprava nekorektna te ponavlja da 
nitko nije imao namjeru dobivati političke poene. Nepobitna je činjenica da se od 2004. do 2012. 
ništa nije događalo, te da su se, npr. za Čvor Mokrice, dva puta otvarali radovi. Poziva članove 
Županijske skupštine da rade kako je dogovoreno, da se poštuje konsenzus da je Zagorje na 
prvom mjestu, da svima bude u interesu da se gradi. Ako će se raditi na današnji  način, ignorirati 
će se Odbori koji su počeli raditi dobro, ističe da je rasprava na Odboru za promet i veze bila 
izvrsna, te da je ova točka dnevnoga reda i predložena od strane Odbora. Poziva na suradnju i 
korektnost te moli članove Županijske skupštine da ubuduće, kada se na sjednicu pozivaju 
predstavnici državnih institucija kako bi predstavili neki prijedlog i program,  u raspravama ne 
politizira.  

Žarko Tušek replicira županu da nema potrebe za povišenim tonovima,  da se Županijska 
skupština rijetko sastaje, a da li će ubuduće biti drugačije ovisi o predstavničkoj većini, te smatra 
da članovima Županijske skupštine treba omogućiti da pitaju ono što ih zanima. 

Župan Željko Kolar odgovara da se ide u izmjenu Poslovnika te će se predložiti da se 
Aktualni sat održava na početku svake sjednice Županijske skupštine, da se mogu postaviti 
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pitanja i dati odgovori. Napominje da  je, naravno, u njegovom predizbornom programu bila 
cestogradnja te  da se cestovni program i realizira  zbog čega,  kao Župan, izražava zadovoljstvo.  

Budući se više nitko nije javio za riječ, predsjednica Županijske skupštine Vlasta 
Hubicki  zahvalila je gospodinu Krleži i zaključila raspravu. Potom je pročitala Prijedlog 
zaključka kojim se prima na znanje Informacija - pregled ulaganja u cestovnu infrastrukturu na 
području Krapinsko-zagorske županije Hrvatskih cesta d.o.o., te ga dala na glasovanje. 

Županijska skupština je jednoglasno (32 glasa „ZA“ ) donijela 
 

ZAKLJU ČAK 
kojim se prima se na znanje Informacija - pregled ulaganja u cestovnu 

infrastrukturu na podru čju Krapinsko-zagorske županije Hrvatskih cesta d.o.o., u tekstu 
koji se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 3. 
Izvješće o obavljenoj financijskoj reviziji Krapinsko-zagorske županije za 2012. godinu 
 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine dobili materijal za ovu točku te poziva Ivanku Znika, v.d. pročelnika Upravnog odjela 
za gospodarstvo i financije da iznese uvodno obrazloženje. 

Ivanka Znika obrazlaže da je na temelju odredbi Zakona o Državnom uredu za reviziju 
obavljena financijska revizija kojom su obuhvaćeni financijski izvještaji i poslovanje Krapinsko-
zagorske županije u razdoblju od 01.01. - 31.12.2012. godine. Revizija je obavljena na način i 
prema postupcima utvrđenim okvirom revizijskih standarda Međunarodne organizacije vrhovnih 
revizijskih institucija i Kodeksom profesionalne etike državnih revizora. Postupak revizije 
provodio  se u razdoblju od 24. travnja do 9. listopada 2013. godine. Revizija je bila temeljita, 
opsežna i izraženo je bezuvjetno mišljenje što znači da je rad županijskih službi odrađen kako je 
trebalo. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  pozvala je predsjednicu Odbora za 
financije i proračun da iznese Zaključak Odbora. 

Martina Jus iznosi da je Odbor za financije i proračun donio Zaključak kojim se prima 
na znanje Izvješće o obavljenoj financijskoj reviziji Krapinsko-zagorske županije za 2012. 
godinu. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  otvorila je raspravu. 
Ana Gregurović iznosi pohvale na izraženom bezuvjetnom mišljenju i čestita svima koji 

su tome doprinijeli. 
Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  podsjeća da je bezuvjetno mišljenje 

izražavano i prijašnjih godina, 2005., 2006. i 2007. 
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Budući nije bilo daljnje rasprave, predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  dala 
je Prijedlog zaključka o primanju na znanje Izvješća o obavljenoj financijskoj reviziji Krapinsko-
zagorske županije za 2012. godinu na glasovanje. 

Županijska skupština je sa 33 glasa „ZA“ i 1 „SUZDRŽANIM“ glasom donijela  
 

ZAKLJU ČAK 
o primanju na znanje Izvješća o obavljenoj financijskoj reviziji Krapinsko-zagorske 

županije za 2012. godinu, u tekstu koji se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
                                              
 

TOČKA 4. 
Polugodišnje izvješće o radu župana Krapinsko – zagorske županije za razdoblje siječanj – 
lipanj 2013. godine 
 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine u materijalima primili Polugodišnje izvješće o radu župana Krapinsko-zagorske 
županije za razdoblje siječanj - lipanj 2013. godine, te poziva župana Željka Kolara da obrazloži 
Izvješće. 

Željko Kolar iznosi da se Polugodišnje izvješće o radu župana za razdoblje siječanj-
lipanj 2013. godine sastoji od opisnog dijela u kojem su sadržani važniji projekti i aktivnosti u 
provođenju županijskih politika, ostvareni koordiniranim radom upravnih tijela, županijskih 
ustanova i trgovačkih društava, te od pregleda donesenih akata. Čelna osoba Županije dva puta 
godišnje dostavlja izvješće o svom radu Županijskoj skupštini. U izvještajnom razdoblju o.d. 
župana-zamjenica župana bila je Sonja Borovčak, te je to zapravo izvješće o njezinu radu.  
Izvješće je korektno napisano i iz njega se jasno može vidjeti što se radilo po  upravnim odjelima, 
što je radila Zagorska razvojna agencija i županijske ustanove, koje su bile aktivnosti o.d. 
županice, na kojim je sve događanjima sudjelovala i koje akte potpisivala. Zahvaljuje joj  na 
odrađenom poslu.  Najavljuje da će ubuduće polugodišnja izvješća župana biti drugačije 
koncipirana i napisana. Sastojati će se od dva dijela, jedan dio biti će isti kao i do sada – govoriti 
će o aktivnostima županijskih upravnih tijela, ustanova i društava. Međutim drugi dio izvješća 
sadržavati će izvješće o radu župana i svim aktivnostima župana kao npr. lobiranje za projekte, 
obilasci ministarstava, sastanci, koordinacije u inozemstvu i sve ostale radnje župana.  

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  otvorila je raspravu. 
Žarko Tušek podržava i pohvaljuje najavljenu novinu vezano uz drugačiji sadržaj 

budućih polugodišnjih izvješća župana. Međutim naglašava da Klub članova HDZ-a neće 
podržati ovo Polugodišnje izvješće, kao što nisu podržali niti jedno polugodišnje izvješće župana  
u proteklom mandatu a iz razloga što smatraju da županijska vlast nije napravila apsolutno ništa u 
rješavanju temeljnih problema: pokretanju gospodarske aktivnosti, novim investicijama, 
projektima i programima, smanjenju zaposlenosti. Pita župana kako bi on ocijenio rad župana 
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koji je u svojem mandatu zabilježio najveću stopu nezaposlenosti Krapinsko-zagorske županije, 
te nije realizirao niti jedan strateški projekt. Upitao je što je s projektom Stubaki, jednim od 
strateški najvažnijih za Županiju, zašto ugovor nije poštivan?  

Branko Čičko iznosi da je ovo Izvješće o.d župana-zamjenice župana Sonje Borovčak, te 
joj se u ime Kluba članova SDP-a zahvaljuje na svemu što je učinila za Krapinsko-zagorsku 
županiju dok je obnašala dužnost o.d. županice. Ne slaže se s gospodinom Tušekom i smatra da 
je nekorektno reći  da se nije ništa radilo. Izvješće  pokazuje da se radilo, te ima mnogo stvari 
koje su realizirane ili su u procesu realizacije npr. u području gospodarstva, kulture, 
sufinanciranja prijevoza učenika, te pripremama za EU projekte kako bi se povuklo čim više 
sredstava.  Klub članova SDP-a podržati će Izvješće. 

Župan Željko Kolar  odgovara da je ugovor za  Projekt Stubake potpisan i rok za njegovo 
izvođenje bio je 4 godine. S  Projektom se započelo u doba najveće gospodarske krize s padom 
BDP za 6,4 % i to je razlog zašto Projekt nije u roku realiziran. Obavljeni su razgovori s 
gospodinom Andabakom, vlasnikom Sunce koncerna, koji je privatni partner u Projektu i do sada 
je uložio 6 milijuna kuna u projektnu dokumentaciju. Rezultat razgovora je prijedlog aneksa 
ugovoru, kojim bi se definirao novi rok dovršetka Projekta. Na slijedećoj sjednici Županijske 
skupštine na dnevnom redu biti će aneks ugovora  i na sjednicu će biti pozvan gospodin Andabak.  
Vladajuća većina će predložiti da se aneks ugovora prihvati. Projekt  će Hrvatskom Zagorju dati 
dodatnu vrijednost, nove sadržaje, novu turističku ponudu i zaposliti nove ljude. Vezano uz broj  
zaposlenih odnosno nezaposlenih ljudi, ne želi se vraćati u prošlost i obrazlagati kada je bio 
najveći broj nezaposlenih i tko je tome kriv, te navodi činjenicu da je u prvih 6 mjeseci ove 
godine došlo do rasta poreza na dohodak, te se očekuje da će se Proračun do kraja godine, u 
najlošijoj varijanti, puniti 103 % od Plana. 

Milan Popović zahvaljuje pročelnicima i svim djelatnicima  na uspješnom radu, te iznosi 
da je zadovoljan Izvješćem. Nije zadovoljan sa stanjem u gospodarstvu i poljoprivredi. Konstatira 
da nema aktivnog zapošljavanje mladih ljudi. Traži objašnjenje stavke Upravnog odjela za 
poljoprivredu vezano za utrošak sredstava Sektora za govedarstvo u iznosu od 233.000,00 kuna. 
Zanima ga gdje su se ta sredstva utrošila. Zatim kod Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, 
sport i tehničku kulturu vidljivo je da stipendiramo 95 učenika i 100 studenata, te pita da li 
postoji potreba za tim ljudima ili je to socijalna kategorija i gdje oni završavaju. Traži pojašnjenje 
stavke za preventivne programe Upravnog odjela za zdravstvo, socijalnu skrb, mlade i udruge u 
iznosu od 90.000 kuna,  te ga zanima kakvi su to programi i tko je nosilac. Sukladno Odluci o 
mjerilima za ostvarivanje financijske potpore programima i projektima udruga na području 
Krapinsko-zagorske županije za udruge je osigurano 500.000,00 kuna, dok je Matici 
umirovljenika Krapinsko-zagorske županije za sufinanciranje programa rada osigurano 400.000 
kuna. Zanima ga koji programi Matica umirovljenika se financiraju i da li je tu obuhvaćeno i 
financiranje Hrvatske stranke umirovljenika. 

Luka Čuljak, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu odgovara da je Krapinsko-
zagorska županija jedna od prvih županija koja je donijela Strategiju ruralnog razvoja za 
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razdoblje 2011.-2013. godine u kojoj su jasno propisane mjere koje će Krapinsko-zagorska 
županija vezano na poljoprivredu provoditi. Temeljem Strategije, u mjesecu siječnju donesen je 
Pravilnik o dodjeli jednokratnih financijskih potpora samoopskrbnim gospodarstvima koja 
proizvode za vlastito potrebe i tržište u 2013. godini. U ožujku je raspisan javni poziv a u lipnju 
donesena Odluka o dodjeli jednokratnih financijskih potpora u  iznosu od 280.406,50 kuna. 
Financijska sredstva dodijeljena su u navedenim  iznosima za pojedine sektore, ovisno o broju 
pristiglih zahtjeva. Najviše zahtjeva pristiglo je iz sektora govedarstva, pa je tom sektoru 
dodijeljeno 233.000,00 kuna, sektoru svinjogojstva 26.500,00 kuna, a za rekonstruiranje 
poljoprivrednih gospodarstava 20.906,50 kuna. Pravilnikom su propisani uvjeti kome i na koji 
način se dodjeljuju sredstva. O detaljima same mjere može reći da je u sektoru govedarstva 
propisano da  gospodarstva koja imaju jednu do deset krava dobivaju 100 kuna po kravi, od deset 
do dvadeset krava 200 kuna i tako dalje. Siguran je da će ova mjera povući još veći učinak u 
narednim godinama, te je ovo  jedna vrsta izravne potpore poljoprivrednim gospodarstvima kako 
bi zadržali odnosno povećali postojeći broj goveda. 

Ljiljana Malogorski, v. d. pročelnika Upravnog odjela za zdravstvo, socijalnu skrb 
udruge i mlade  odgovara da je Zavodu za javno zdravstvo KZŽ, za monitoring voda i Centru za 
prevenciju ovisnosti, za preventivne programe isplaćeno ukupno 90.000,00 kuna. Vezano uz  
monitoring voda, radi se o zakonskoj obvezi prema kojoj je Županija dužna financirati praćenje 
voda u lokalnim vodovodima, a koje temeljem ugovora za iznos od 300.000,00 kuna na godišnjoj 
razini vrši Zavod za javno zdravstvo KZŽ. Što se tiče Centra za prevenciju ovisnosti, sredstva se 
koriste za rad Vijeća za prevenciju ovisnosti i  na godišnjoj razini iznose 30.000 kuna. Napominje 
da je ovo realizacija ove dvije stavke u prvih 6 mjeseci. 

Ivan Lamot, pročelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, šport i tehničku kulturu 
odgovara da je Pravilnik o stipendiranju učenika i studenata donijela Županijska skupština i taj 
Pravilnik određuje kako i na koji način se dodjeljuju stipendije.  Pravilnik propisuje kriterije za 
dodjelu stipendija,  kao što su: uspjeh u učenju, godine školovanja, stanje u obitelji, te određene 
posebne okolnosti. Svi zahtjevi za dodjelu stipendija rangiraju se u skladu s bodovima, sastavlja 
se rang lista, te ovisno o osiguranim sredstvima u Proračunu župan donosi poseban Zaključak iz 
kojeg se vidi koliko se stipendija može odobriti. Unutar zadnje tri godine dodjeljivalo se oko 30 
učeničkih stipendija i 10 studenskih stipendija.  Postoji 10 % stipendija koje se dodjeljuju po 
kriteriju nadarenosti. Što se tiče pitanja da li svi učenici koje stipendiramo po završetku 
školovanja nastave fakultet ili ostaju negdje u sustavu iznosi da oko 80% nastavlja studirati.  

Župan Željko Kolar  vezano za Maticu umirovljenika KZŽ odgovara da se sufinanciranje 
Matice umirovljenika vrši na temelju godišnjeg programa Matice. Smatra da posebnu brigu treba 
voditi o ljudima starije životne dobi i mišljenja je da to nije sporno. Matica umirovljenika svake 
godine podnosi izvješće o radu, te Milan Popović, kao član Županijske skupštine može zatražiti 
uvid u utrošak sredstava. Hrvatska stranka umirovljenika kao i ostale političke stranke 
zastupljene u Županijskoj skupštini financiraju se iz posebne stavke, temeljem posebne odluke, 
ovisno o broju osvojenih mandata.  
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Zdenka Grilec, u ime Matice i umirovljenika, zahvaljuje  Županiji što ima socijalnu crtu 
da pomogne umirovljenicima. Nadopunjuje se na Župana te iznosi  da je u Maticu umirovljenika 
Krapinsko-zagorske županije učlanjeno 11.000 umirovljenika odnosno 27 udruga, te sredstva 
dobivena od Županije iznose 33 kune po članu i ista se troše  za potrebe koje imaju  
umirovljenici, prvenstveno za bolesne, kao i za susret umirovljenika u Mariji Bistrici.  

Miroslav Kopjar , u  Klubu članova HDZ-a zadužen za područje gospodarstva, iznosi 
kako Klub želi inicirati da se zajednički ide u pokretanje gospodarstva.  2011. godine je bio 
kakav takav porast, te mu je žao što se u okviru toga nije nastavilo. Osvrnuo se i na lošu ocjenu 
Županije u Forbes magazinu, smatra da je bilo potrebno demantirati podatke ili priznati da smo 
loši, ali trebalo je odreagirati. Ponavlja, želje opozicije su pozitivne, svima je u interesu da se radi 
bolje i  ide kvalitetno naprijed, odnosno da se zajednički ide u pokretanje gospodarstva.  

Budući da nije bilo daljnje rasprave predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki 
dala je Prijedlog zaključka o prihvaćanju Polugodišnjeg izvješća o radu župana Krapinsko-
zagorske županije za razdoblje siječanj-lipanj 2013. godine na glasovanje. 

Županijska skupština je sa 23 glasa “ZA” i 10 glasova  “PROTIV” donijela 
 

ZAKLJU ČAK 
o prihvaćanju Polugodišnjeg izvješća o radu župana Krapinsko-zagorske županije 

za razdoblje siječanj-lipanj 2013. godine, u tekstu koji se prilaže zapisniku i čini njegov 
sastavni dio. 
 

TOČKA 5. 
Prijedlog polugodišnjeg  izvještaja o izvršenju Proračuna Krapinsko-zagorske županije za 
prvo polugodište 2013. godine 
 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine primili u materijalima Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna 
Krapinsko-zagorske županije za prvo polugodište 2013. godine te poziva Ivanku Znika, v.d. 
pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo i financije da obrazloži Polugodišnji izvještaj. 

Ivanka Znika  iznosi da je obveza izrade polugodišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna 
propisana Zakonom o proračunu i Pravilnikom o polugodišnjem i godišnjem izvještaju o 
izvršenju proračuna. U prvom polugodištu 2013. godine Krapinsko-zagorska županija ostvarila je 
ukupan prihod od 82.081.849,49 kuna što je 53,20 % godišnjeg plana. Navedena realizacija je za 
22.023.672,49 kuna veća u odnosu na isto razdoblje prethodne godine. U istom razdoblju ukupni 
rashodi iznose 76.320.440,74 kune, što je 49,50 % od godišnjeg plana, pa je ostvaren višak  
prihoda u iznosu od 5.761.453,75 kuna. S viškom prihoda iz 2012. godine u iznosu od 
366.214,00 kuna ukupan višak prihoda iznosi 6.127.667,75 kuna. Od ukupno ostvarenih prihoda, 
na decentralizirane funkcije u školstvu, zdravstvu i socijalnoj skrbi odnosi se 28.462.988,73 kune 
odnosno 35 % ukupnih prihoda, na izvorne prihode odnosi se 20.540.206,96, odnosno 26 % 
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ukupnih prihoda, na pomoći iz Državnog proračuna i JLS odnosi se 24.387.495,61 kuna odnosno 
29 % ukupnih prihoda, dok se na ostale prihode i primitke odnosi 8.691.203,19 odnosno 10 % 
ukupnih prihoda. Izvorni prihodi Županije u odnosu na isto razdoblje prethodne godine povećani 
su za 285.381,96 kn. Što se tiče rashoda i izdataka oni su dani po nosiocima, korisnicima i 
namjenama u ukupnom iznosu od 76.320.440,74 kuna, te su obrazloženi detaljno u materijalima. 
Sastavni dio polugodišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna je i izvještaj o korištenju proračunske 
zalihe za prvih šest mjeseci, a iz koje je u prvom polugodištu 2013. godine isplaćeno 34.125,00 
kuna. Također,  sastavni dio polugodišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna je i stanje danih 
jamstava i suglasnosti. Ukupno stanje danih jamstava i suglasnosti  Krapinsko-zagorske županije 
na dan 30.06.2013. godine iznosi 7.500.000,00 kuna. 
            Potom je predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  pozvala predsjednicu 
Odbora za financije i proračun da iznese Zaključak Odbora. 

Martina Jus iznosi da je Odbor za financije i proračun donio Zaključak kojim se 
podržava Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Krapinsko-zagorske županije 
za prvo polugodište 2013. godine. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  otvorila je raspravu.    
Mirko Krznar, ispred Kluba članova HDZ-a, iznosi da Klub  neće podržati Polugodišnji 

izvještaj o izvršenju Proračuna Krapinsko-zagorske županije za prvo polugodište 2013. godine iz 
razloga što su nezadovoljni punjenjem Proračuna. Nada se da će u drugom polugodištu biti više 
prihoda za kapitalne investicije. Također napominje da je Klub nezadovoljan i iz razloga što 
navedeno izvršenje na garantira  rast razvoja u Krapinsko-zagorskoj županiji. 

Budući da nije bilo daljnje rasprave, predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki 
dala je Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Krapinsko-zagorske županije za 
prvo polugodište 2013. godine na glasovanje. 

Županijska skupština je sa 23  glasa „ZA“  i 10 glasova „PROTIV“  
 

Polugodišnji izvještaj 
 o izvršenju Proračuna Krapinsko-zagorske županije za prvo polugodište 2013. 

godine, u tekstu koji se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
 

TOČKA 6. 
Prijedlog odluke o davanju suglasnosti na Polugodišnji izvještaj o izvršenju Financijskog 
plana Županijske uprave za ceste Krapinsko-zagorske županije za 2013. godinu  
 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine primili u materijalima Prijedlog odluke i Polugodišnji izvještaj o izvršenju Financijskog 
plana Županijske uprave za ceste Krapinsko-zagorske županije za 2013. godinu te poziva Željka 
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Vincelja, ravnatelja Županijske uprave za ceste Krapinsko-zagorske županije da obrazloži 
Polugodišnji izvještaj. 

Željko Vincelj  iznosi da nema ništa posebno negativno ili posebno pozitivno za istaknuti, 
tekuće poslovanje odvijalo se na uobičajen način za prvo polugodište.  Ukupni prihodi i primici 
za prvo polugodište 2013. godine ostvareni su  u iznosu od 17.989.215,39 ili 47 % ukupno 
planiranih prihoda i primitaka. To je objektivno i najveća moguća razina realizacije Financijskog 
plana iz razloga što je struktura prihoda  takva da Županijska uprava za ceste ¾  prihoda ili oko 
30 mil. kuna ima vlastitih  prihoda, te su se oni punili u skladu s Planom, odnosno 53 % u odnosu 
na Plan. Preostala četvrtina prihoda odnosi se na prihode od države i tu su,  u prvom polugodištu, 
u pravilu veoma male doznake, jer se u tom dijelu prihodi  odobravaju temeljem Pravilnika o 
rasporedu sredstava za održavanje i građenje županijskih i lokalnih cesta i Odluke o rasporedu 
sredstava za interventne zahvate po posebnom nalogu ministra. Naime ta sredstva se raspoređuju 
polovicom godine, nakon toga se raspisuju natječaji, a sredstava se doznačuju na temelju 
dostavljenih i ovjerenih situacija izvoditelja radova, uglavnom u drugom polugodištu godine. Iz 
navedenog,  podatak od 9 % ostvarenja Plana na osnovi državnih prihoda manjak je u prvom 
dijelu godine, ali do kraja godine biti će realizirana sva planirana sredstva iz Državnog proračuna.  
Radovi ugovoreni u 2012. godini izvršeni su i situirani u prvom polugodištu 2013. godine, ali 
sredstva još nisu doznačena.  Financijska situacija u prvom polugodištu bila je  stabilna s obzirom 
da ŽUC trećinu prihoda ostvaruje iz vlastitih prihoda tako da je likvidnost bila na 
zadovoljavajućoj razini, na zadovoljstvo svih  poslovnih partnera.                                                            

Potom je predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  pozvala predsjednicu 
Odbora za financije i proračun da iznese Zaključak Odbora. 

Martina Jus iznosi da je Odbor za financije i proračun donio Zaključak kojim se 
podržava Prijedlog odluke o davanju suglasnosti na Polugodišnji izvještaj o izvršenju 
Financijskog plana Županijske uprave za ceste Krapinsko-zagorske županije za 2013. godinu. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  otvorila je raspravu.   
Branko Varja čić iznosi da su županijske ceste zimi nešto lošije očišćene, odnosno 

održavane nego općinske i gradske, te moli da se o tome povede više računa.  Ponovno postavlja 
pitanje skupog obveznog osiguranja od automobilske odgovornosti koje je iznosio već u dva 
mandata.  Predmetna problematika pokušala se, bezuspješno, riješiti na svim razinama:  od 
Koordinacije udruga prijevoznika do Gospodarske i Obrtničke komore. Moli župana da nastavi s 
rješavanjem tog problema. Ponavlja da je Krapinsko-zagorska županija u prvoj, najskupljoj zoni  
rizika. Apelira da se pomogne i poduzme sve što je moguće kako bi se situacija promijenila i 
obvezno osiguranje smanjilo, kako prijevoznici i drugi gospodarstvenici ne bi bili prisiljeni 
registrirati vozila izvan Županije, primjerice u Daruvaru (gdje je 75% manja cijena osiguranja), 
Požegi ili Novoj Gradišci. Nabraja odnosno vrši usporedbu koliko više plaćaju prijevoznici u 
Županiji naspram prijevoznika u drugim županijama, te u Sloveniji. Paradoks je da je Grad 
Rijeka u četvrtoj zoni, nasuprot Krapinsko-zagorske županije koja je u najskupljoj zoni. Zbog 
visokog iznosa obveznog osiguranja, prijevoznici  kao i ostali gospodarstvenici s voznim parkom 
nisu konkurentni, a dolazi u pitanje i njihovo poslovanje. Još jednom apelira da se pitanje zona 
rizika što prije riješi.  
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Milan Kralj osvrće se na tabelu u kojoj je prikazan pregled ugovorenih, a neizvršenih 
radova iz 2012. godine s rokom izvršenja do 30.06.2013. godine. Zanima ga pojašnjenje 
ugovorenih a neizvršenih radova obilježenih sa zvjezdicama (Presvlačenje nogostupa – Program 
II i Stubička Slatina – sanacija opasnog mjesta). 

Željko Vincelj se osvrće na izlaganje Branka Varjačića, te navodi kako je realizacija  
prihoda od nefinancijske imovine, a koju čine godišnja naknada za uporabu javnih cesta koja se 
plaća pri registraciji cestovnih motornih vozila i ostale naknade za ceste, 53 %.  Prema toj 
činjenici građani još uvijek nisu otišli registrirati aute negdje drugdje.  Milanu Kralju, vezano uz 
ugovorene a neizvršene radove iz prošle godine obilježene u tabeli zvjezdicama odgovara da se  
radi o sredstvima odobrenim po osnovi  Pravilnika i Odluke ministra, da se s natječajima išlo tek 
krajem godine te se radovi nisu mogli  izvršiti tijekom zime, već  u proljeće. Radovi označeni 
jednom zvjezdicom  su radovi na izgradnji nogostupa koji su se provodili zajedno s jedinicama 
lokalne samouprave, te tamo gdje jedinice lokalne samouprave nisu bile spremne ili nisu mogle 
ući u taj posao novci su preraspoređeni na druge radove, prvenstveno na klizišta. Što se tiče 
sanacije opasnog mjesta u Stubičkoj Slatini obilježene sa dvije zvjezdice, prikazana je situacija s 
danom 30. lipnja,  radovi su završeni tijekom kolovoza.  

Župan Željko Kolar  vezano uz izlaganje Branka  Varjačića odgovara kako je još kao 
saborski zastupnik upoznat s navedenim problemom,  te ga je tada pokušao riješiti razgovorom s 
Ministrom financija, Udrugom za zaštitu potrošača i Gospodarskom komorom. Problem se 
proteže od 2008. godine kada je donesen novi  Zakon o osiguranju, kojim Zakonom je 
osiguravajućim društvima dana mogućnost liberalizacije cijena. Međutim osiguravajuća društva 
su ostala kod starog modela jer im je najprihvatljiviji i uhodan, te su nastavili s visinom naknade 
kao i prije.  Važeći model je nepovoljan za Županiju, te  ukoliko i dalje ostane toliko nepovoljna 
razlika u cijeni, prijevoznici će aute  registrirati negdje drugdje. Naglasio je da je ulaskom 
Hrvatske  u EU, kontaktirao i zamolio članove EU parlamenta da ispitaju ovaj problem, te će 
povratnu informaciju dati na Županijskoj skupštini. Problem je više nego ozbiljan, zahvaljuje 
svima koji nisu promijenili registarske oznake, te svi zajedno trebamo nastaviti s  rješavanjem 
problema. 

Miroslav Kopjar pita što je s dionicom ceste kroz Zlatar, koja je bila predviđena za 
izgradnju. Predlaže da se zajedničkom sinergijom pokuša riješiti taj problem i realizirati 
planirano.  

Mirko Krznar  iznosi da je istočni dio Krapinsko-zagorske županije loš po cestovnoj 
infrastrukturi, te moli župana i ravnatelja Županijske uprave za ceste da posvete više pažnje tom 
dijelu Županije. 

Župan Željko Kolar  odgovara da će slijedeće godine započeti radovi na zlatarskoj 
obilaznici, te da je cesta D29 jako bitna. Napominje da je za čišćenje snijega  umjesto 6,5 mil. 
kuna potrošeno 9 mil. kuna, a znatan dio sredstava utrošen je za klizišta. Uvjeren je da će se 
dobiti još sredstava iz Državnog proračuna te da će novac biti ravnomjerno raspoređen po 
Županiji, a iz Godišnjeg izvješća ŽUC-a  moći će se vidjeti tko je sve dobio sredstva od jedinica 
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lokalne samouprave i da li se nekoga favorizira ili ne. Nažalost Županija nema kreditnih 
mogućnosti, a da ih ima, predložio bi zaduživanje i investiranje sredstva u sanaciju cesta. Smatra 
da 2014. godinu treba iskoristiti za pojačano projektiranje kako bi u slijedećim godinama mogli 
povući novac iz EU fondova. Tražiti će od Hrvatskih cesta, nakon što se donese Proračun, da 
pripreme prezentaciju iz koje će se vidjeti što je ušlo u Plan, te  da li smo ili nismo zadovoljni. 

Budući da nije bilo daljnje rasprave, predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki 
dala je Prijedlog odluke o davanju suglasnosti na Polugodišnji izvještaj o izvršenju Financijskog 
plana Županijske uprave za ceste Krapinsko-zagorske županije za 2013. godinu na glasovanje. 

Županijska skupština je sa 24 glasa „ZA“ i  10 glasova „ PROTIV“ donijela 
 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti na Polugodišnji izvještaj o izvršenju Financijskog plana 

Županijske uprave za ceste Krapinsko-zagorske županije za 2013. godinu, u tekstu koji se 
prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
 

TOČKA 7. 
Prijedlog odluke o davanju suglasnosti na Prijedlog I. izmjena i dopuna Financijskog plana 
Županijske uprave za ceste Krapinsko-zagorske županije za 2013. godinu      
                                                   
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine dobili materijal za ovu točku, te poziva Željka Vincelja, ravnatelja Županijske uprave 
za ceste Krapinsko-zagorske županije da iznese uvodno obrazloženje. 

Željko Vincelj  iznosi da se, u pravilu, svake godine poslije donošenja Pravilnika o 
rasporedu sredstava za održavanje i građenje županijskih i lokalnih cesta i Odluke o rasporedu 
sredstava za interventne zahvate po posebnom nalogu ministra izrađuje izmjena Financijskog 
plana Županijske uprave za ceste. Potom je ukratko pojasnio razloge I. izmjena i dopuna 
Financijskog plana te istaknuo slijedeće: prijedlog prihoda i primitaka veći je za 3% od Plana jer 
su u Izmjene i dopune uvrštena potraživanja iz Financijskih izvještaja za 2012.g. za  ugovorene a 
neizvršene radove  iz 2012. godine. Korigiran je  prihod iz državnog proračuna (sa 8 mil. kn.,  
sredstva su smanjena na 7,960 mil. kuna). Izmjenom i dopunom obuhvaćen je i zajednički projekt 
koji se provodi u suradnji s MUP-om Hrvatske oko sanacije 1133 metra u Stubičkoj Slatini. 
Naglasio je da će ova godina po financijskim pokazateljima biti rekordna u odnosu na sve godine 
postojanja Županijske uprave za ceste, prvenstveno radi ugodnih državnih iznenađenja od prošle 
godine. 

Potom je predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  pozvala predsjednicu 
Odbora za financije i proračun da iznese Zaključak Odbora. 

Martina Jus iznosi da je Odbor za financije i proračun podržao Prijedlog odluke o 
davanju suglasnosti na Prijedlog I. izmjena i dopuna Financijskog plana Županijske uprave za 
ceste Krapinsko-zagorske županije za 2013. godinu. 

Predsjednica županijske skupštine Vlasta Hubicki  otvorila je raspravu. 
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Mirko Krznar  iznosi da će Klub članova HDZ-a biti suzdržan kod glasovanja iz razloga 
što su opravdano razočarani, jer se ne vidi „injekcija“ koju su očekivali s državnog nivoa.  

Budući nije bilo daljnje rasprave, predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  dala 
je Prijedlog odluke o davanju suglasnosti na Prijedlog I. izmjena i dopuna Financijskog plana 
Županijske uprave za ceste Krapinsko-zagorske županije za 2013. godinu na glasovanje. 

Županijska skupština je s 24 glasa „ZA“i 10 „SUZDRŽANIH“ glasova donijela 
 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti na Prijedlog I. izmjena i dopuna Financijskog plana 

Županijske uprave za ceste Krapinsko-zagorske županije za 2013. godinu, u tekstu koji se 
prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

TOČKA 8. 
Izvještaj o provedbi Strategije razvoja Krapinsko-zagorske županije - ŽRS za razdoblje 
2011.-2013. za 2012. godinu 
 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine u materijalima primili Izvještaj o provedbi Strategije razvoja Krapinsko-zagorske 
županije - ŽRS za razdoblje 2011.-2013. za 2012. godinu, te poziva Helenu Matuša, zamjenicu 
direktorice Zagorske razvojne agencije d.o.o.  da obrazloži Izvještaj. 
 Helena Matuša, zamjenica direktorice Zagorske razvojne agencije d.o.o. putem 
power point prezentacije iznosi Izvještaj o provedbi Strategije razvoja Krapinsko – zagorske 
županije ŽRS za razdoblje 2011. – 2013. za 2012. godinu. Prezentacija se prilaže zapisniku i čini 
njegov sastavni dio. U bitnome istaknula je slijedeće: Izvještaj se podnosi temeljem Zakona o 
regionalnom razvoju Republike Hrvatske, Pravilnika o obveznom sadržaju, metodologiji izrade i 
načinu vrednovanja županijskih razvojnih strategija, Pravilniku o ustrojavanju i vođenju središnje 
elektroničke baze razvojnih projekata, te na provedbi Mjera po područjima razvoja i prati se kroz 
Bazu projekata Krapinsko – zagorske županije. Zagorska razvojna agencija d.o.o. podnosi 
Izvještaj budući je regionalni koordinator prema Pravilniku o upisniku upravnih tijela jedinica 
lokalne i područne (regionalne) samouprave, agencija i drugih pravnih osoba osnovanih s ciljem 
učinkovite koordinacije i poticanja regionalnog razvoja, U Financijskom izvještaju o 
provedbenim mjerama koji je prikazan kroz tablice koje se nalaze u materijalima opisano je koje 
su razvojne mjere poduzete u izvještajnom razdoblju i prikazan je Financijski izvještaj o provedbi 
skupina razvojnih mjera – konkretno opisana su planirana financijska sredstva koja su bila 
potrebna za ostvarivanje skupine razvojnih mjera te utrošena sredstva za provedbu skupine mjera 
i to je prikazano kroz  sistem financiranja (Državni proračun, Županijski proračun, lokalni 
proračuni i proračun Europske unije). Nadalje, Izvještaj je sastavljen poštivanjem načela 
partnerstva tako da su sva županijska tijela - upravni odjeli, županijske institucije, komore, 
Partnersko vijeće za tržište rada te Partnersko vijeće za izradu Strategije, Turistička zajednica, 
Zavod za prostorno uređenje pridonijeli sastavljanju Izvještaja. U Financijskom izvještaju o 
provedbenim mjerama po područjima razvoja prikazana su planirana sredstva te utrošena sredstva 
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uz  prikazan indeksa između planiranih i utrošenih sredstava, U skupini mjera koje obuhvaćaju 
ljudski potencijal indeks utrošenosti iznosi 191,33 % iz razloga što se prilikom planiranja 
Proračuna Zavoda za zapošljavanje, dakle onih izvora sredstava koje dolaze iz državne razine, 
nije računalo na mjere promicanja socijalnog uključivanja ranjivih skupina u društvo i 
gospodarstvo koje su tijekom 2012. godine kroz projekt mjera Ministarstva rada i mirovinskog 
sustava i Zavoda za zapošljavanje kroz model stručnog osposobljavanja za rad bez zasnivanja 
radnog odnosa, kasnije aplicirane u našoj Županiji. Kroz Izvještaj je vidljivo da dionici nisu 
podnijeli Financijski izvještaj za određenu skupinu mjera, što je indikator da se te mjere trebaju 
revidirati. Što se tiče pokazatelja rezultata objašnjeno je da svaka mjera ima svoj definirani 
pokazatelj, tablični dio sadržan je u prilogu i za svaki pokazatelj daje se njegov naziv, opis, 
kratka definicija, jedinica mjere, izvor podataka za konkretni pokazatelj te polazna vrijednost 
pokazatelja u 2010., 2011. i 2012. godini i planirana vrijednost u 2013. godini. Drugi dio 
Izvještaja odnosi na Bazu projekata Krapinsko – zagorske županije. Ukupno su raspisana dva 
Javna poziva za dostavu projekata u Bazu projekata:  u listopadu 2011. bio je objavljen I. Javni 
poziv i zaprimljeno je 317 projektnih prijedloga, dok je u II. Javnom pozivu koji je objavljen 
2012. godine zaprimljeno 128 projektnih prijedloga koji su uvršteni u Bazu strategije razvoja 
Krapinsko – zagorske županije i Središnju bazu razvojnih projekata Ministarstva regionalnog 
razvoja. Od 128 projekata njih 8,59% je usklađeno sa Strategijom ruralnog razvoja Krapinsko – 
zagorske županije, dok je sa Strategijom razvoja ljudskih potencijala usklađeno 13% prikupljenih 
projekata. Analiza prema stupnju pripremljenosti projekata i vrijednosti projekata pokazuje 
određene realne kapacitete ostvarenja zadanih strateških ciljeva. U fazi projektne ideje nalazi se 
cca 45% projekata dok je u provedbi 27 projekata koji čine 20% projekata ukupne vrijednosti 214 
milijuna kuna. Za provedbu je pripremljeno 9% projekata, ali nisu realizirani jer nemaju dovoljno 
vlastitih financijskih sredstava. 
. Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  iznosi da je Izvještaj razmotren na 
zajedničkoj sjednici Odbora  za financije i proračun, Odbora za turizam, zaštitu čovjekovog 
okoliša, graditeljstvo i prostorno planiranje, Odbora za gospodarstvo, Odbora za poljoprivredu i 
Odbora za međužupanijsku i međunarodnu suradnju, te na zajedničkoj sjednici Odbora za promet 
i veze i Odbora za komunalne djelatnosti, održanim 17. listopada. Svi navedeni Odbori donijeli 
su Zaključak o prihvaćanju Izvještaja o provedbi Strategije razvoja Krapinsko-zagorske županije 
za razdoblje 2011.-2013. za 2012. godinu. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  otvorila je raspravu.  
Milan Brezinščak uputio je kritiku na zajedničku sjednicu  Odbora održanu radi 

razmatranja Izvještaja. Sjednica je trajala prekratko, svega desetak minuta. Daje kritiku i na 
raspored sjedenja, članovi svakog Odbora trebali su sjediti zajedno.  Tema kao što je Strategija 
razvoja zahtijeva više pažnje odnosno zahtijeva podrobnu analizu svakog Odbora. Način na koji 
se odradila zajednička sjednica Odbora nije bio dobar, jer po načinu na koji je sjednica odrađena 
župan neće cijeniti niti uvažavati članove Županijske skupštine. Trebalo bi poraditi na 
prijavljivanju projekata  u Bazu projekata. Koliko vidi, svi projekti su u tijeku a vrlo malo  
projekata je provedeno. Iz Izvještaja vidi  dosta tema koje bi se mogle raspraviti na Odboru za 
gospodarstvo te predlaže predsjedniku Odbora  da sazove sjednicu Odbora. 

Milan Popović se slaže s prethodnikom da je Strategija jako važan dokument. Osvrnuo se 
na kvalitetnu raspravu s zajedničke sjednice Odbora za komunalne djelatnosti i Odbora za promet 
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i veze vezano uz Izvještaj. Iznosi da je zabrinjavajuće što  je u Bazu projekata prijavljeno 317 
projekata, a u provedbi je svega 69 projekata odnosno svega 22%.. Što se tiče strukture 
prijavljenih projekata, svega 70 je projekata JLS a premali je i broj gospodarskih projekata (svega 
3,5%). Mišljenja je da projekata koji se odnose na gospodarski razvoj treba biti najviše. Ulaganje 
u ljudske resurse u smislu prekvalifikacije, doškolovanja bilo bi učinkovito kada bi se pokrenuo 
gospodarski razvoj.  Smatra da bi Krapinsko-zagorska županija trebala odrediti mjere kako 
privući investitore u Županiju. 

Zdravko Tušek iznosi da je Županijska razvojna strategija, uz Proračun, najvažniji 
dokument Županije. Pozdravlja diskusiju gospodina Brezinščaka, te je također nezadovoljan  
zajedničkom sjednicom Odbora. Pozdravlja napore onih koji su Izvještaj pripremili, Izvještaj je 
izrađen kvalitetno i po pravilima struke odnosno metodologiji i dosta vremena utrošeno je kako 
bi se članovi Županijske skupštine obavijestili što se dogodilo s Strategijom u prošloj godini.  
Sadržaj Izvještaja trebao bi pokazati da li smo bili uspješni u provođenju Strategije, te da li 
Strategija kvalitetno određuje stvari  bitne za Županiju. Pita da li su u Izvještaju jasni i uvjerljivi 
pokazatelji uspješnosti ili neuspješnosti. Očekivao je da će od izvjestitelja čuti više, te smatra da 
Izvješću nedostaje samokritičnosti. Vezano uz usklađenost projekata sa Strategijom napominje da 
je od 128 projekata samo 28  usklađeno sa Strategijom. Klub članova HDZ-a neće podržati 
Izvještaj, jer se  iz njega ne vidi što treba dalje poduzeti.   

Helena Matuša iznosi da nisu svi projekti koji se provode na razini Županije prijavljeni u 
Bazu projekata. Ne postoji zakonska obveza prijave projekata u Bazu projekata, te  je u Izvještaju 
analiza samo projekata koji su prijavljeni u Bazu. Nažalost svijest o potrebi prijavljivanja 
projekata u Bazu nije dovoljno razvijena, a na taj način bi se moglo osigurati da svi mogu dobiti 
potrebne informacije. U Zagorskoj razvojnoj agenciji ima upita za određene projekte, ali nisu 
prijavljeni u Bazu. Slaže se da je strateško planiranje vrlo bitno te će ZARA iduće godine 
organizirati deset radionica na temu strateškog planiranja. Radionice će se organizirati za članove 
Partnerskog vijeća kao i za jedinice lokalne samouprave kako bi dobili informaciju što je 
strateško planiranje, strateški pristup i upravljanje projektima, te o planiranju proračuna, budući 
Zakon o proračunu i izmjene Zakona o regionalnom razvoju definiraju da proračuni jedinica 
lokalne samouprave moraju biti temeljeni na strategiji, a koja mora biti usklađena sa Strategijom 
regionalnog razvoja Krapinsko – zagorske županije. Razdoblje izvještavanja o provedbi 
Strategije zakonom je definirano, a od Ministarstva je dostavljen naputak da se sa 30.06. tekuće 
godine treba napraviti Izvještaj o provedbi Strategije za prethodnu godinu iz razloga što tada 
postoje podaci o  izvršenja proračuna.  Pokazatelji uspješnosti provedbe Strategije definirani su 
od strane Partnerskog vijeća za izradu Strategije, temeljem raspisanih mjera s time da nisu 
dobivene upute niti smjernice s nacionalne razine kako bi Izvještaj bio jednoobrazan za područje 
svih županija odnosno na  razini države. U zadnjem dijelu Izvještaja  definirano je koji su bili 
izazovi odnosno problemi kod provedbe Županijske razvojne strategija u 2012. godini i kakva je 
potreba za revizijom Strategije temeljem objektivno sagledanih činjenica na terenu. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  iznosi da se zajedničkom sjednicom 
Odbora mislila potaknuti zajednička rasprava na ovu bitnu temu kao i  međusobno upoznavanje  
Odbora. Još uvijek gaji nadu da će zajedništvo odnosno sažimanje diskusija uroditi plodom, te da 
ne bi trebalo  odbaciti zajedničke sjednice.  
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Kako se više nitko nije javio za riječ, zaključila je raspravu i dala na glasovanje Prijedlog 
zaključka o prihvaćanju Izvještaja o provedbi Strategije razvoja Krapinsko-zagorske županije - 
ŽRS za razdoblje 2011.-2013. za 2012. godinu. 

Županijska skupština je sa 24 glasa „ZA“, 8  glasova „PROTIV“ i 2 „SUZDRŽANA“ 
glasa  donijela  

 
ZAKLJU ČAK 

o prihvaćanju Izvještaja o provedbi Strategije razvoja Krapinsko-zagorske 
županije-ŽRS za razdoblje 2011-2013. za 2012. godinu u tekstu koji se prilaže zapisniku i čini 
njegov sastavni dio.  
 
 

TOČKA 9. 
Prijedlog odluke o produljenju trajanja Strategije razvoja Krapinsko-zagorske županije 
 
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine u materijalima primili Prijedlog odluke o produljenju trajanja Strategije razvoja 
Krapinsko-zagorske županije te poziva zamjenicu direktorice Zagorske razvojne agencije da 
iznese uvodno obrazloženje. 
 Helena Matuša, zamjenica direktorice Zagorske razvojne agencije d.o.o. iznosi da je 
izrada Strategije razvoja Krapinsko – zagorske županije temeljena na propisanoj metodologiji 
sukladno Zakonu o regionalnom razvoju i Pravilniku o obveznom sadržaju, metodologiji izrade i 
načinu vrednovanja Županijskih razvojnih strategija.  Nadalje članak 12. stavak 2. Zakona o 
regionalnom razvoju nalaže da se planski dokumenti regionalnog razvoja donose sukladno 
razdoblju trajanja Strategije Vladinih programa, a članak 5. navedenoga Pravilnika također 
govori da se županijska razvojna strategija donosi za vremensko razdoblje koje je sukladno 
Strategiji regionalnog razvoja Republike Hrvatske. Kako se trenutno na razini Republike 
Hrvatske usklađuje zakonska regulativa sa regulativom Europske unije, te kako se zakonodavni 
okviri i termini vezani za Strategiju regionalnog razvoja Republike Hrvatske usklađuju sa 
Strategijom Vladinih programa,  Ministarstvo regionalnog razvoja i  fondova Europske unije 
donijelo je i proslijedilo županijama i razvojnim agencijama naputak da se produži važenje 
županijskih razvojnih strategija za godinu dana, kako bi se osiguralo poštivanje načela navedenih 
u Zakonu o regionalnom razvoju, te kako bi imali vertikalnu usklađenost u strateškim 
dokumentima. Nadalje je iznijela informaciju da su pripreme za izradu Strategije razvoja 
Krapinsko – zagorske županije za razdoblje 2015.-2020. godine počele sukladno naputku 
Ministarstva regionalnog razvoja i fondova Europske unije i sukladno novom prijedlogu Zakona 
o regionalnom razvoju. Formirano je radno tijelo – Županijsko partnersko vijeće koje će 
sudjelovati na izradi nove Strategije i prikupljeni su podaci za izradu situacijske analize koja je 
podloga za daljnje definiranje ciljeva i prioriteta. 

 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  potom poziva predsjednicu Odbora za 
statut i poslovnik da iznese Zaključak Odbora. 
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 Dragica Ferek-Jambrek iznosi da je Odbor za statut i poslovnik donio Zaključak kojim 
se podržava Prijedlog odluke o produljenju trajanja Strategije razvoja Krapinsko-zagorske 
županije. 

 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  otvorila je raspravu. 
 Zdravko Tušek ponavlja da je strateško planiranje  najvažnije za razvoj i  boljitak  
Županije te ono mora biti iznad politike. Rokovi za donošenje strategija i ostalih dokumenata se 
produžuju, kasni se s donošenjem nacionalnih propisa, strategija, planova, kasne operativni 
programi i smjernice za izradu svih onih dokumenata koji se trebaju izraditi. Dokumenti koji su u 
izradi izrađuju se za programsko razdoblje 2014. - 2020. godina. Time se riskira povlačenje 
sredstava iz fondova EU, te pita što  će Krapinsko-zagorska županija poduzeti da se navedeno ne 
desi. Klub članova HDZ-a apelira na članove Županijske skupštine, političke stranke i njihove 
stručnjake, posebno župana da se pokrene dijalog  i da se donese  Strategiju koja će biti dobra i 
uspješna. Očekuju da će se o novoj Strategiji postići konsenzus, da će se postići zajednički interes 
i kooperativnost o kojoj se na sjednici sluša. Izrada Strategije treba biti iznad svih političkih 
struktura jer samo tako se može osigurati napredak  Županije. 
 Helena Matuša se slaže da je strateško planiranje konsenzus, Strategija se donosi 
participacijom mnogih dionika (privatni i javni sektor, sindikat, gradovi, općine, privatne 
tvrtke,…) čiji predstavnici se imenuju u Županijsko partnersko vijeće a čiji sastav je Zakonom 
definiran. Što se tiče osiguravanja strateške podloge za prijavljivanje na fondove EU, upravo 
produljenjem važeće Strategije za jednu godinu, osigurava se strateška podloga. Bitno je naglasiti 
da, kada promatramo vertikalnu usklađenost za fondove EU, što se tiče transnacionalnih 
programa u kojima ćemo moći sudjelovati na razini EU još uvijek nisu  definirani  ciljevi i 
prioriteti. Što se tiče Mjera ruralnog razvoja i drugih programa, također na razini EU još uvijek 
nisu postignuti konsenzusi. Što se tiče drugih stepenica vertikalne usklađenosti znamo da je na 
razini RH-a definirano do najsitnijih provedbenih detalja 11 tematskih ciljeva i prioriteta unutar 
kojih ćemo moći koristiti fondove EU. Također je donesena poveznica na relevantne investicijske 
prioritete i otvorena je javna rasprava u kojoj mogu svi sudjelovati, te je taj dio detaljno objašnjen 
na internetskim stranicama Županije, ZARA-e i Ministarstva regionalnog razvoja i fondova EU. 
Definiran je i broj operativnih programa koje ćemo moći koristiti i to, operativni programi: 
konkurentnost i kohezija, ljudski resursi i tehnička pomoć, te nam predstoji utvrđivanje prioriteta 
i mjera u okviru operativnih programa. Definirana su i četiri glavna područja u kojima RH-a želi 
najviše sudjelovati u fondovima EU, a to su: jačanje konkurentnosti i gospodarstva, sudjelovanje 
na tržištu rada, zaštita i očuvanje zdravog okoliša i prirodnih resursa i jačanje administrativnih 
kapaciteta. Što se tiče izazova za buduće razdoblje, kako je definirano i u Izvještaju, potrebno je 
poraditi na podizanju razine svijesti o  strateškom planiranju lokalnih i regionalnih dionika te 
privatnog i javnog sektora. Ponavlja, 2014. godine održati će se 10 radionica za strateško 
planiranje. U 2012. godini organiziran je odnosno u sklopu Ministarstva proveden projekt  
„Europska unija u fokusu“ gdje je održano preko 15 radionica na temu prijavljivanja projekata. 
Također tijekom ove godine provedeno je preko 30 dana edukacija, obrađeno preko 16 tema o 
Programima unije, 5 dana trajala je radionica Upravljanje projektnim ciklusom na kojem je 
sudjelovalo preko 60 osoba.  

Župan Željko Kolar  iznosi da je već obrazloženo zbog čega se Strategija  produljuje na 
godinu dana. Ono što želi istaknuti je da je Krapinsko-zagorska županija prva napravila Strategiju 
razvoja i Strategiju ruralnog razvoja, te da je  ono što je u nadležnosti i obvezi Županije odrađeno 



 

 

24 

 

tj. formirano je Županijsko partnersko vijeće te se čekaju daljnje smjernice. Ono što je bitno i 
čega je svjestan, je činjenica da se ne smije kasniti s rokovima.  Važno je da već sada imamo 
projekte za prijavu, jer primjerice 2017. godine  će svi već biti educirani za pripremu projekata a 
samim time biti će više projekta i manja mogućnost dobivanja sredstava iz EU fondova. Za ovu 
godinu Republici Hrvatskoj je na raspolaganju 700 milijuna eura,  slijedeće godine 1,2 milijarda 
eura, do kraja 2012. godine 10,4 milijardi eura i na Županiji  je da sa dobro pripremljenim 
projektima dobije dio sredstava. Izražava kritiku na neodazivanje gradonačelnika i načelnika na  
radionice organizirane radi edukacije za pripremu projekata za dobivanje sredstava iz EU 
fondova. Gradonačelnici i načelnici trebaju shvatiti da bez edukacije djelatnika, jedinice lokalne 
samouprave neće moći izraditi projekte koji bi mogli konkurirati za dobivanje sredstava iz EU 
fondova. Jedinice lokalne samouprave trebati će imati educirane djelatnike za navedeno,  jer 
Zagorska razvojna agencija  neće moći raditi za sve jedinice lokalne samouprave. Do kraja 
godine Županija će imati četiri strateška projekta i na istima će raditi većina djelatnika Zagorske 
razvojne agencije. Dva projekta će biti isključivo projekti Županije, a dva projekta će se raditi 
kao pomoć jedinicama lokalne samouprave budući da nemaju ni educiranih djelatnika, ni 
financijskih sredstava.  Poziva prisutne da utječu na gradonačelnike i općinske načelnike  da se 
odazivaju na radionice i da šalju službenike na edukacije.  

Žarko Tušek zahvaljuje  županu Željku Kolaru i izražava zadovoljstvo  što je  na ovaj 
način reagirao, što je svjestan što treba poduzeti i kako dalje ići, te napominje da Klub članova 
HDZ-a želi aktivno sudjelovati i participirati u ovom dijelu i pripomoći razvoju Županije.  
 Budući  nije bilo daljnje rasprave predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  dala 
je Prijedlog odluke o produljenju trajanja Strategije razvoja Krapinsko-zagorske županije na 
glasovanje. 
 Županijska skupština je s 24 glasa „ZA“, 8  glasova „PROTIV“  i 2 „SUZDRŽANA“ 
glasa donijela 
 

ODLUKU 
o produljenju trajanja Strategije razvoja Krapinsko -zagorske županije, u tekstu koji 

se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

 
TOČKA 10. 

Prijedlog odluke o ustrojstvu upravnih tijela Krapi nsko-zagorske županije 
 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine primili u materijalima Prijedlog odluke o ustrojstvu upravnih tijela Krapinsko-zagorske 
županije, te poziva župana Željka Kolara da iznese uvodno obrazloženje. 

 Župan Željko Kolar iznosi da je nakon 4 mjeseca provedenih na dužnosti župana došao 
do zaključka da neke stvari trebaju biti drugačije da bi bili bolji, brži i učinkovitiji, te  s tim 
ciljem predlaže novo ustrojstvo upravnih tijela Županije. Prije četiri godine  župan Siniša Hajdaš 
Dončić smanjio je broj djelatnika isplatom otpremnina i dokupom radnog staža te je sada 
procjena da nije potrebno daljnje smanjenje broja djelatnika. Također došlo je do povećanja 
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obima poslova unutar Upravnog odjela za prostorno uređenje, gradnju i zaštitu okoliša vezano za 
legalizaciju - zaprimljeno je cca 26.500,00 zahtjeva. Isto tako, ulaskom Republike Hrvatske u 
Europsku uniju  puno se očekuje od programa 2014.-2020. godine gdje će Republici Hrvatskoj 
preko strukturnih fondova biti na raspolaganju 10 milijardi i 400 milijuna eura, te Županija 
očekuje da će aplicirati određena sredstva,  što preko projekata koje će voditi Vlada Republike 
Hrvatske preko ministarstava i državnih ustanova, što preko Zagorske razvojne agencije koja će 
samostalno ili u suradnji s jedinicama lokalne samouprave aplicirati određena sredstva. Prema 
važećoj Odluci, u Županiji je ustrojeno osam upravnih odjela:  Upravni odjel za gospodarstvo i 
financije, Upravni odjel za poljoprivredu, Upravni odjel za promet i komunalnu infrastrukturu, 
Upravni odjel za prostorno uređenje, gradnju i zaštitu okoliša, Upravni odjel za zdravstvo, 
socijalnu skrb, udruge i mlade, Upravni odjel za obrazovanje, kulturu, šport i tehničku kulturu, 
Upravni odjel za poslove župana i Županijske skupštine, Upravni odjel za opće i zajedničke 
poslove i posebno izdvojena Jedinica za unutarnju reviziju. Predloženim novim ustrojem, četiri 
upravna odjela ostaju isti kao i do sada, i to: Upravni odjel za prostorno uređenje, gradnju i 
zaštitu okoliša, Upravni odjel za zdravstvo, socijalnu skrb, udruge i mlade, Upravni odjel za 
obrazovanje, kulturu, šport i tehničku kulturu i Upravni odjel za opće i zajedničke poslove. 
Nadalje, Krapinsko-zagorska županija je jedina županija koja ima jedan upravni odjel za poslove 
Županijske skupštine i za poslove župana. Obzirom da je dogovoreno da Županijska skupština 
mora imati veći značaj u budućem radu, te obzirom da će se dio ovlasti prema Zakonu prebaciti 
na Županijsku skupštinu, predlaže se razdvajanja Upravnog odjela za poslove župana i 
Županijske skupštine na dva upravna odjela: Upravni odjel za poslove Županijske skupštine i 
Ured Župana. Nadalje, Upravni odjel za gospodarstvo i financije u dijelu koji se odnosi na 
gospodarstvo, zajedno s Upravnim odjelom za poljoprivredu i Upravnim odjelom za promet i 
komunalnu infrastrukturu spaja se u Upravni odjel za gospodarstvo, poljoprivredu, promet, 
komunalnu infrastrukturu i EU fondove. U djelokrug Upravnog odjela poslovi vezani uz EU 
fondove dodani su  iz razloga što natječaji vezani za sredstva Županije, a i decentralizirana 
sredstva, idu glavnim dijelom iz tog Upravnog odjela. EU fondovi dodani su i iz razloga što 
unutar resora gospodarstva trebamo imati djelatnika koji će biti zadužen za natječaje za dodjelu 
sredstava iz EU fondova i koji će ujedno bit veza između Zagorske razvojne agencije i Županije, 
te Županije i jedinica lokalne samouprave. Nadalje, iz dijela Upravnog odjela za gospodarstvo i 
financije u dijelu koji se odnosi na financije ustrojio bi se zasebni Upravni odjel za financije, 
proračun i javnu nabavu. Javna nabava prebacuje se u ovaj Upravni odjel budući je javna nabava 
vezana za financije te će biti lakša koordinacija i kontrola tih poslova. Pročelnici Upravnih odjela 
kod kojih nije došlo do promjene  ostaju i dalje isti, a po donošenju nove Odluke o ustrojstvu 
upravnih tijela Krapinsko – zagorske županije,  za nove Upravne odjele  imenovati će vršitelje 
dužnosti pročelnika i raspisati natječaj za imenovanje pročelnika. Napominje kako i sada neki 
Upravni odjeli imaju v.d. pročelnike. Primjerice Upravni odjel za zdravstvo, socijalnu skrb, 
udruge i mlade ima  vršiteljicu dužnosti pročelnice. Naime, iako je pročelnica otišla u mirovinu 
sa 31.12.2012. godine, natječaj za pročelnika nije bio raspisan. Mišljenja je da isto nije dobro, 
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Upravni odjeli trebaju imati pročelnike, koji trebaju imati odgovornost prema  županu, poslovima 
koje obavljaju i prema djelatnicima i poslovima koje imaju u svojoj nadležnosti. Svi Upravni 
odjeli ustrojeni novom Odlukom, sa 01. 01. 2014. godine trebali bi imati imenovane pročelnike. 
Nadalje kroz Proračun za 2014. godinu biti će vidljivi prioriteti Županije, tako će se povećati 
sredstva za sufinanciranje rada Zagorske razvojne agencije za cca 800.000,00 kuna dakle prioritet 
su EU fondovi i projekti. Prijedlogom Proračuna za 2014. godinu sredstva za predložene upravne 
odjele biti će veća upravo iz razloga koje je prethodno naveo. Kroz četiri mjeseca praćenja obima 
poslova i povezanosti djelokruga poslova bilo je više prijedloga, osobno je mislio Upravni odjel 
za opće i zajedničke poslove staviti u Ured župana, međutim obzirom da u Upravni odjel za opće 
i zajedničke poslove spadaju poslovi vozača, informatički poslovi i  arhiva od istog je odustao i 
odlučio  da Ured župana bude zaseban upravni odjel. Mišljenja je da nije važno da li će biti 8, 9 
ili 10 upravnih odjela, već je važno da se radi dobro, efikasno i brzo, a ukoliko se  kroz šest 
mjeseci ili godinu dana uvidi da nešto ne funkcionira ili da nešto može biti bolje, ponovno će 
predložiti  Županijskoj skupštini promjenu ustroja. 

Potom je predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki pozvala predsjednicu Odbora 
za statut i poslovnik da iznese mišljenje Odbora. 

Dragica Ferek-Jambrek iznosi da je Odbor za statut i poslovnik donio Zaključak kojim 
se podržava Prijedlog odluke o ustrojstvu upravnih tijela Krapinsko-zagorske županije. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  otvorila je raspravu. 
Žarko Tušek  smatra da ako izvršni čelnik stoji iza svojeg prijedloga onda je to u redu. 

Dobro je da se novi ustroj predložio, zanima ih da li će se pročelnici imenovati temeljem 
kompetencija (stručnosti) ili politički te će pomno paziti na kvalifikacije novih pročelnika, jer o 
njima će najviše ovisiti efikasnost rada županijske uprave, te uspjeh župana kao čelnika  tima. 
Očekivali su smanjenje broja službenika, kao kod nekih drugih Županija  a pozitivno je što se 
osniva Upravni odjel za poslove Županijske skupštine. Klub članova HDZ-a podržati će Prijedlog 
odluke  i to najvećim dijelom iz razloga kako bi se konačno riješilo pitanje v.d. pročelnika  
odnosno imenovali pročelnici svih Upravnih odjela.  

Milan Popović iznosi da Klub članova ZDS-a podržava ustroj uz napomenu da pročelnici 
trebaju biti profesionalci, odnosno stručni ljudi bez obzira na političke opcije, te tada uspjeh neće 
izostati. 

Budući da nije bilo daljnje rasprave, predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki 
dala je Prijedlog odluke o ustrojstvu upravnih tijela Krapinsko-zagorske županije na glasovanje. 

Županijska skupština je  jednoglasno (34 glasa „ZA“)  donijela 
 

ODLUKU 
o ustrojstvu upravnih tijela Krapinsko-zagorske županije, u tekstu koji se prilaže 

zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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TOČKA 11. 
Prijedlog odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u upravnim 
tijelima Krapinsko-zagorske županije 
 
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine primili Prijedlog odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u 
upravnim tijelima Krapinsko-zagorske županije, te poziva zamjenika pročelnice Upravnog odjela 
za opće i zajedničke poslove da iznese uvodno obrazloženje. 
 Nikola Gospočić iznosi  da je nastavno na maloprije donesenu Odluku o ustrojstvu 
upravnih tijela Krapinsko-zagorske županije potrebno  uskladiti Odluku o koeficijentima za 
obračun plaće službenika i namještenika u upravnim tijelima Krapinsko-zagorske županije s 
istom. Isto tako, Zakonom o sustavu unutarnjih financijskih kontrola propisana je obveza 
županija za ustrojavanje jedinice za unutarnju reviziju s minimalno tri revizora. Sukladno 
navedenom koeficijent voditelja jedinice za unutarnju reviziju izjednačuje se s koeficijentom 
pročelnika. Pod rednim brojem 4. Prijedloga odluke dodaje se radno mjesto voditelja odsjeka s 
visokom stručnom spremom s koeficijentom 5.35, a pod rednim brojem 7. dodano je radno 
mjesto unutarnjeg revizora s koeficijentom 4.70. 
 Potom je predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki pozvala Mirka Krznara, 
zamjenika predsjednice Odbora za financije i proračun da iznese mišljenje Odbora. 

Mirko Krznar  iznosi da je Odbor za financije i proračun donio Zaključak kojim se 
podržava Prijedlog odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u 
upravnim tijelima Krapinsko-zagorske županije.  
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  otvorila je raspravu. 
 Mirko Krznar iznosi da je od zamjenika pročelnice dobivena informacija koje su se 
promjene dogodile što se tiče koeficijenata, te ga zanima koliko iznosi osnovica za obračun plaće. 
Smatra da materijali nisu potpuni, nedostaje im komparacija sa važećom Odlukom kao i podatak 
o osnovici. 
 Župan Željko Kolar odgovara da osnovica za obračun plaće djelatnika Krapinsko-
zagorske županije iznosi 2.077,19 kuna. Osnovica se usklađuje jednom godišnje, te se na nju  
dodaju dodaci na radni staž i porezne olakšice. Osnovica se redovito usklađuje iz razloga da  
masa  plaća ne prijeđe 20 % izvornih prihoda. Javna je i donosi ju župan, te zbog toga nije 
navedena u materijalima za Županijsku skupštinu.  
 Milan Popović, ispred Kluba članova ZDS-a, također izražava nezadovoljstvo 
materijalom za koji smatra da je nepotpun, odnosno s mnogo nepoznanica, informacije su dane 
„na kapaljku“. Budući da su u materijalima prezentirani koeficijenti, smatra da  se trebao, npr.  
dati broj izvršitelja za pojedino radno mjesto, da li će doći do ušteda, možda je trebalo znati što 
npr. savjetnik radi i zašto se toliko vrednuje.  
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 Budući da nije bilo daljnje rasprave, predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  
dala je Prijedlog odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u upravnim 
tijelima Krapinsko-zagorske županije na glasovanje. 

Županijska skupština je sa 31 glasom „ZA“ i 2 „SUZDRŽANA“ glasa donijela    
 

ODLUKU 
o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u upravnim tijelima 

Krapinsko-zagorske županije, u tekstu koji se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio.                                 
 
 

TOČKA 12. 
Prijedlog odluke o odvodnji otpadnih voda u okviru sustava odvodnje Zabok 
 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine dobili u materijalima Prijedlog odluke o odvodnji otpadnih voda u okviru sustava 
odvodnje Zabok, te poziva v.d. pročelnika Upravnog odjela za promet i komunalnu infrastrukturu 
da iznese obrazloženje. 

Tomislav Šimunić iznosi da se Grad Zabok početkom 2013. godine obratio Krapinsko- 
zagorskoj županiji sa zamolbom da se razmotri donošenje Odluke o odvodnji otpadnih voda za 
sustav odvodnje Zabok. Člankom 67. Zakona o vodama propisano je da u slučajevima kad 
područje aglomeracije obuhvaća više jedinica lokalne samouprave,  Odluku o odvodnji donosi 
Županijska skupština uz prethodno mišljenje Hrvatskih voda. Sukladno Studiji odvodnje za 
područje Krapinsko-zagorske županije, sustav odvodnje Zabok obuhvaća, osim područja Grada 
Zaboka, područje Gradova Oroslavja i Donje Stubica, te Općina Gornje Stubice, Stubičkih 
Toplica, Bedekovčine, Svetog Križa Začretje, Velikog Trgovišća i Mača. Na temelju zahtjeva 
Grada Zaboka, Krapinsko-zagorska županija je u suradnji sa Zagorskim vodovodom pristupila 
izradi Nacrta prijedloga odluke na način da su stručne službe Zagorskog vodovoda izradile 
kompletan nacrt, dok se Krapinsko-zagorska županija uključila u vidu koordinacije i pravne 
pomoći. Izmjenama Zakona o vodama iz svibnju 2013. godine, dopunjen je članak 67. na način 
da se odluka o odvodnji, u slučaju kad se sustav odvodnje proteže na području više jedinica 
lokalne samouprave, donosi na prijedlog tih jedinica lokalne samouprave. Sukladno navedenoj 
izmjeni Zakona, gradovi i općine koji se nalaze u sustavu odvodnje Zabok  dostavili su prijedloge 
za donošenje Odluke. Također, neke jedinice lokalne samouprave imale su manje primjedbe koje 
su prihvaćene i ugrađene u tekst Odluke. Temeljem prijedloga jedinica lokalne samouprave te 
odredbi članka 67. Zakona o vodama, Upravni odjel za promet i komunalnu infrastrukturu 
zatražio je prethodno mišljenje od Hrvatskih voda. Hrvatske vode su  04. listopada 2013. godine 
dostavile mišljenje u kojem je navedeno da je Odluka o odvodnji otpadnih voda u okviru sustava 
odvodnje Zabok u skladu sa Zakonom o vodama i podzakonskim propisima iz domene vodnog 
gospodarstva.  
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Potom je predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  pozvala predsjednika 
Odbora za komunalne djelatnosti da iznese Zaključak odbora. 

Milan Kralj  iznosi da je Odbor za komunalne djelatnosti donio Zaključak kojim se 
podržava Prijedlog odluke o odvodnji otpadnih voda u okviru sustava odvodnje Zabok. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  otvorila je raspravu. 
Budući da nije bilo rasprave, predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki dala je 

Prijedlog odluke o odvodnji otpadnih voda u okviru sustava odvodnje Zabok na glasovanje. 
Županijska skupština je jednoglasno (30 glasova „ZA“) donijela 

 
ODLUKU 

o odvodnji otpadnih voda u okviru sustava odvodnje Zabok, u tekstu koji se prilaže 
zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 
 

TOČKA 13. 
Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o osnivanju Javne ustanove za upravljanje 
zaštićenim prirodnim vrijednostima na podru čju Krapinsko-zagorske županije  
 
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine dobili u materijalima Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o osnivanju Javne ustanove 
za upravljanje zaštićenim prirodnim vrijednostima na području Krapinsko-zagorske županije, te 
poziva pročelnicu Upravnog odjela za poslove župana i Županijske skupštine da iznese uvodno 
obrazloženje. 
 Dubravka Sinković iznosi da je Odluka o osnivanju Javne ustanove  donesena u 
studenom 2005. godine, te je Javna ustanova započela s radom početkom 2006. godine. Izmjenu 
Odluke potrebno je donijeti radi usklađenja s novim Zakonom o zaštiti prirode donesenim 21. 
lipnja ove godine. Usklađenje odluke sa Zakonom sastoji se u slijedećem: proširena je djelatnost 
ustanove, zatim Upravno vijeće više ne imenuje i razrješuje Županijska skupština već izvršno 
tijelo – Župan, i to predsjednika i tri člana dok jednog člana izabiru i opozivaju radnici sukladno 
odredbama Zakona o radu. Nadležnost Upravnog vijeća također je potrebno uskladiti s 
odredbama Zakona, a promjene se sastoje u tome da se Statut donosi uz suglasnost, ne više 
Županijske skupštine,  već Župana kao i da Župan daje suglasnost i na Pravilnik o unutarnjem 
ustrojstvu i Pravilnik o plaćama. Isto tako na Godišnji program zaštite, održavanja, očuvanja, 
promicanja i korištenja zaštićenog područja, koji Upravno vijeće donosi uz suglasnost Župana, po 
novome potrebno je prethodno pribaviti mišljenje Državnog zavoda za zaštitu prirode. Novost je i 
u tome da se Izvješće o ostvarivanju Plana upravljanja i Godišnjeg programa, osim osnivaču - 
županu sada dostavlja i Državnom zavodu za zaštitu prirode. Također se usklađuju i uvjeti u 
pogledu stručne spreme ravnatelja i stručnog voditelja, te odredbe o neposrednom nadzoru u 
zaštićenim područjima - umjesto glavnog nadzornika i nadzornika, neposredni nadzor sada 
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provode glavni čuvar prirode i čuvari prirode. Imenuje ih i razrješava Upravno vijeće temeljem 
javnog natječaja. Opći uvjeti, uvjeti u pogledu stručne spreme kao i zapreke za prijam u službu 
propisane su Zakonom, dok se Pravilnikom o unutarnjem ustrojstvu mogu propisati i posebni 
uvjeti.  
 Potom predsjednica županijske skupštine Vlasta Hubicki poziva člana Odbora za 
turizam, zaštitu čovjekovog okoliša, graditeljstvo i prostorno planiranje da iznese Zaključak 
Odbora. 
 Miroslav Kopjar  iznosi da je Odbor za turizam, zaštitu čovjekovog okoliša, graditeljstvo 
i prostorno planiranje podržao Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o osnivanju Javne ustanove 
za upravljanje zaštićenim prirodnim vrijednostima na području Krapinsko-zagorske županije. 
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki   otvorila je raspravu. 
 Budući da nije bilo rasprave predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  dala je 
Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o osnivanju Javne ustanove za upravljanje zaštićenim 
prirodnim vrijednostima na području Krapinsko-zagorske županije na glasovanje. 

Županijska skupština je jednoglasno (32 glasa „ZA“) donijela 
 

ODLUKU 
o izmjenama Odluke o osnivanju Javne ustanove za upravljanje zaštićenim 

prirodnim vrijednostima na podru čju Krapinsko-zagorske županije, u tekstu koji se prilaže 
zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 
 

TOČKA 14. 
Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Savjeta za socijalnu skrb Krapinsko-
zagorske županije 
 
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine dobili u materijalima Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Savjeta za 
socijalnu skrb Krapinsko-zagorske županije, te poziva v.d. pročelnicu Upravnog odjela za 
zdravstvo, socijalnu skrb, udruge i mlade da iznese uvodno obrazloženje. 

 Ljiljana Malogorski  iznosi da je obveza, sastav i uloga Savjeta za socijalnu skrb 
definirana člankom 178. Zakona o socijalnoj skrbi. Savjet je osnovan kao radno tijelo 
Županijske skupštine u cilju planiranja i razvoja mreže socijalnih usluga i ostvarivanja prava, 
obveza, mjera i ciljeva socijalne skrbi na području Županije. Između ostalog, Savjet predlaže 
Socijalni plan u  djelatnosti socijalne skrbi na području Županije. Razlog predložene izmjene je 
usklađivanje  postojeće Odluke o osnivanju savjeta za socijalnu skrb Krapinsko-zagorske 
županije sa važećim Zakonom o socijalnoj skrbi u pogledu sastava Savjeta. Predlaže se da 
umjesto dosadašnjih 8 članova i predsjednika Savjeta, a čine ga predstavnici područne 
(regionalne) i lokalne samouprave, zavoda za socijalnu skrb, obiteljskog centra, ustanova 
obrazovanja, zdravstvenih ustanova, ustanova za zapošljavanje, predstavnik sindikata u 
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socijalnoj skrbi i predstavnik strukovne udruge u socijalnoj skrbi,  Savjet sada broji 15 članova 
tako da isti uz navedene, čine i predstavnici domova socijalne skrbi, korisnika odnosno udruga 
za promicanje prava korisnika, drugih pravnih i fizičkih osoba koje obavljaju djelatnost 
socijalne skrbi i poslodavaca u socijalnoj skrbi. Financijska sredstva za rad Savjeta osigurana su 
Proračunu za 2013. godinu, a predložene izmjene ne zahtijevaju dodatna sredstva. 

 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  poziva predsjednicu Odbora za statut i 
poslovnik da iznese mišljenje Odbora. 
 Dragica Ferek-Jambrek iznosi da je Odbor za statut i poslovnik donio Zaključak kojim 
se podržava Prijedlog odluke o izmjeni odluke o osnivanju Savjeta za socijalnu skrb Krapinsko-
zagorske županije. 
 Predsjednica Županijske skupštine  Vlasta Hubicki  otvorila je raspravu. 
 Budući da nije bilo rasprave predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  dala je na 
glasovanje Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Savjeta za socijalnu skrb Krapinsko-
zagorske županije. 
 
 Županijska skupština je jednoglasno (33 glasa „ZA“) donijela 
 

ODLUKU 
o izmjeni Odluke o osnivanju Savjeta za socijalnu skrb Krapinsko-zagorske 

županije, u tekstu koji se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
 

TOČKA 15. 
Izvješće o utrošku proračunske zalihe za razdoblje siječanj – rujan 2013. godine 
 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine dobili materijal za ovu točku te poziva Ivanku Znika, v.d. pročelnika Upravnog odjela 
za gospodarstvo i financije da iznese uvodno obrazloženje.  

Ivanka Znika  iznosi da su Odlukom o izvršavanju Proračuna Krapinsko-zagorske 
županije za 2013. godinu sredstva proračunske zalihe utvrđena u iznosu od 100.000,00 kuna, a u 
devet mjeseci tekuće godine potrošeno je 65.125,00 kuna. Iz materijala je vidljivo kome su 
sredstva doznačena. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  pozvala je zamjenika predsjednice 
Odbora za financije i proračun da iznese Zaključak Odbora. 

Mirko Krznar  iznosi da je Odbor za financije i proračun donio Zaključak kojim se 
prihvaća Izvješće o utrošku proračunske zalihe za razdoblje siječanj-rujan 2013. godine.  

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  otvorila je raspravu. 
Budući da nije bilo rasprave, predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki dala je 

Prijedlog zaključka o prihvaćanju Izvješća o utrošku proračunske zalihe za razdoblje siječanj-
rujan 2013. godine na glasovanje. 

 
Županijska skupština je jednoglasno (33 glasa „ZA“) donijela   
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ZAKLJU ČAK  
o prihvaćanju Izvješća o utrošku proračunske zalihe za razdoblje siječanj-rujan 

2013. godine,  u tekstu koji se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
 

TOČKA 16. 
Obavijest o imenovanju i razrješenju predstavnika Krapinsko-zagorske županije u 
Upravna vijeća javnih ustanova kojih je Županija osnivač 
 
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine dobili materijal za ovu točku  te poziva župana Željka Kolara da iznese obrazloženje. 
  Župan Željko Kolar  iznosi kako je njegova zakonska obaveza da o imenovanjima i 
razrješenjima predstavnika Županije u tijela javnih ustanova, trgovačkih društava i drugih 
pravnih osoba koja su u njegovoj nadležnosti, mora obavijestiti Županijsku skupštinu. U 
izvršavanju zakonske obveze, Županijskoj skupštini dostavio je obavijest o razrješenjima i 
imenovanjima u Upravna vijeća zdravstvenih ustanova i Zavoda za prostorno uređenje i priložio 
Rješenja  kako bi članovi Županijske skupštine imali uvid tko je izabran odnosno razriješen. 
Naglasio je da ustanove posluju pozitivno, te zahvalio dosadašnjim članovima Upravnih vijeća, 
koji su zajedno s ravnateljima vodili  ustanove protekle  četiri godine. Što se tiče novih članova, 
uvjerenja je da je imenovao osobe  koje će znati štititi interese Županije i zajedno sa ravnateljima 
znati voditi ustanove. Najavljuje i zajednički sastanak sa svim novoimenovanim Upravnim 
vijećima i ravnateljima zdravstvenih ustanova, radi međusobnog upoznavanje i buduće suradnje.  
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  otvorila je raspravu. 
 Žarko Tušek gledajući novoimenovane ljude iznosi da nema potrebu komentirati iste, 
uglavnom se radi o poznatim osobama koje su dugi niz godina na političkim funkcijama i koje su 
na uzlaznoj ili silaznoj političkoj sceni. Župan jamči za njih i to je njegovo pravo, ali onda ranije 
nije trebao govoriti o konsenzusu. Opoziciju nitko nije pitao niti uvažio. Zna da je pravo župana 
da izabere ljude,  ali napominje da i na razini političke opozicije postoje stručni ljudi. 
 Župan Željko Kolar odgovara da postoji vlast, pozicija i postoji oporba, opozicija i  
svugdje u svijetu, pa tako i u Krapinsko-zagorskoj županiji  vladajuća garnitura postavlja svoje 
ljude, te im daje odgovornost upravljanja poduzećima. Tu nema mogućnosti konsenzusa. Nema 
niti jedne jedinice lokalne samouprave gdje bi načelnik ili gradonačelnik konzultirao oporbu. 
Stoji iza ljudi koji su imenovani, ima u njih puno povjerenje,  njihov rad će  pratiti, te ukoliko 
netko ne zadovolji kriterije koji su pred njega postavljeni biti će razriješen.  

Budući nije bilo daljnje rasprave, predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  dala 
je na glasovanje Prijedlog zaključka o primanju  na znanje Obavijesti Župana o imenovanjima i 
razrješenjima. 
  
 Županijska skupština je sa 23 glasa „ZA“ i  9 „SUZDRŽANIH“ glasova  donijela 
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